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Spoštovane občanke in občani!
Dodobra smo že zakorakali v mandat nove sestave občin-

skega sveta. Po rednem usklajevalnem postopku, smo tako 
na zadnji seji občinskega sveta soglasno sprejeli nov dveletni 

proračun občine Brezovica. V njem 
so začrtane ključne usmeritve prve 
polovice novega mandata, predvsem 
ohranitev ustrezne višine postavk, 
ki zagotavljajo socialne transferje, 
nadstandard v vrtcih in šolah, ustre-
zno materialno osnovo za delovanje 
društev ter opredelitev novih investi-
cijskih projektov. Tako bodo ključni 
projekti v naslednjih dveh letih izgra-
dnja novega vrtca v Notranjih Go-
ricah, rekonstrukcija Osnovne šole 

Preserje, sof inanciranje izgradnje kanalizacije in sof inancira-
nje rekonstrukcij državnih cest. Tem se bodo po potrebah in 
zmožnostih pridružili tudi drugi manjši projekti.

V zadnjem mesecu je najpomembnejša in najbolj vroča 
tema zagotovo sprejem otrok v vrtce. V medijih je moč zasle-
diti, da se s problemom pomanjkanja prostora v vrtcih sreču-
jejo praktično vse občine, kar pa seveda staršem, ki ostanejo 
brez prostora, prav nič ne olajša razmer. V naši občini smo v 
preteklem mandatu število oddelkov vrtcev povečali iz 17 na 
27 ali skoraj za 60 %, vendar vsled nove zakonske ureditve, in-
tenzivnega priseljevanja in porasta natalitete tudi to še zdaleč 
ni dovolj. Res kot ena redkih občin staršem, ki ostanejo brez 
prostora v vrtcu, namenjamo mesečno 150 EUR subvencije za 
reševanje tega problema, vendar tudi to za marsikoga ni ustre-
zna ali zadostna rešitev.

Vem, da se postavljajo teze o prehitri in preintenzivni po-
zidavi, vendar naj povem, da pretekla sestava občinskega sve-
ta ni spreminjala zemljišč v zazidljiva, nasprotno, omejili smo 
gostoto poselitve, saj je sedaj v naši občini možno graditi le 

enodružinske hiše. S sprejetjem tega ukrepa in gradbeno rece-
sijo je tudi dinamika investiranja in gradnje bistveno upadla. 
Seveda pa ljudem, ki so v preteklosti pridobili zazidljiva ze-
mljišča, teh je v naši občini prostih še kar precej, ne moremo 
prepovedati, da jih prodajo ali pozidajo. 

Tudi v tem mandatu bo reševanje prostorske stiske v vrt-
cih ena od prioritet. Tako bomo zgradili nov vrtec v Notranjih 
Goricah, saj je to v tem trenutku še edini kraj, ki ne razpola-
ga z večjimi primernimi kapacitetami. Sprejeti proračun nam 
omogoča, da se na podlagi DIIPa, na naslednji seji občinskega 
sveta odločimo o lokaciji in velikosti ter takoj začnemo tudi s 
projektiranjem in postopki za pričetek gradnje.

V ponedeljek, 23. maja, so bili ob evropskem dnevu parkov 
na obisku v naši občini minister za okolje in prostor dr. Roko 
Žarnić ter veliko število strokovnjakov s področja varovanja 
okolja iz različnih vladnih in nevladnih ustanov. Po uvodnih 
nagovorih direktorice Krajinskega parka Ljubljansko barje 
Barbare Zupanc in ministra so prireditev z domiselno in sliko-
vito ponazoritvijo nekdanjega življenja na Ljubljanskem bar-
ju, z odlomkom iz igre Bobri po knjigi Janeza Jalna, popestrili 
predstavniki KUD Fran Govekar z Iga.

Minister si je s svojo delegacijo najprej ogledal nove pro-
store sedeža krajinskega parka in kasneje tudi prvo energetsko 
varčno osnovno šolo v Sloveniji, OŠ Brezovica.

Obisk smo seveda izkoristili tudi zato, da smo ministra in 
njegove spremljevalce seznanili z aktualno problematiko naše 
občine, ki se navezuje na Ministrstvo za okolje in prostor. 
Predvsem smo izpostavili pomoč MOP pri kandidaturi naše in 
sosednjih barjanskih občin na razpisu za evropska sredstva. V 
našem konkretnem primeru se kandidatura in obljubljena po-
moč nanašata na kanalizacijo in čistilno napravo za območje 
Podpeči in Preserja. 

    Metod Ropret,
župan

Iz občinske hiše

Subvencioniranje varstva otrok, ki niso 
vključeni v programe javnih vrtcev ali vrtcev s 
koncesijo

Občina Brezovica bo tudi v šolskem letu 2011/2012 namenila 
subvencije staršem otrok, skladno s Pravilnikom o subvencioniranju 
varstva otrok, ki niso vključeni v programe javnih vrtcev ali vrtcev s 
koncesijo (Ur. l. RS, št. 43/2010).

Do subvencije so upravičeni starši otrok, ki so vložili prošnjo za 
sprejem otroka v vrtec, pa jim je bil vpis zaradi prezasedenosti ka-
pacitet vrtca v Občini Brezovica odklonjen in otroci niso vključeni v 
drug vrtec. Do subvencije so upravičeni tudi starši otrok, ki bodo pi-
sno umaknili vlogo za sprejem otroka v prvo starostno skupino Vrtcev 
Brezovica. Starši, ki bi želeli umakniti omenjeno vlogo, morajo s pisno 
izjavo umakniti vlogo za sprejem v vrtec, v roku 15 dni po prejemu Ob-
vestila o sprejemu otroka v vrtec, na sedežu uprave Vrtcev Brezovica.

Znesek mesečne subvencije znaša 150 EUR. Pravico do subvencije 
uveljavlja eden od staršev oziroma zakoniti zastopnik, pod pogojem, 
da imata z otrokom stalno prebivališče v Občini Brezovica in je otrok 
dopolnil starost 11 mesecev. Vlagatelj uveljavlja pravico do subvencije 
s posebno pisno vlogo, ki jo dobi na Občini Brezovica ter jo izpolnje-
no, po pošti ali osebno, posreduje na naslov Občine Brezovica. Vloga 

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

je upravičencem na voljo tudi na spletni strani Občine Brezovica, www.
brezovica.si. Za vse ostale informacije lahko kontaktirate Oddelek za 
družbene dejavnosti Občine Brezovica (01 3601 774, urban.acman@
brezovica.si)

Občina Brezovica



BARJANSKI

3

sprememb prihodnjo jesen kar 228 otrok, od tega 211 iz prve starostne 
skupine, ostalo brez prostora v vrtcu. Številke in težko situacijo staršev za-
vrnjenih otrok je predstavila ravnateljica vrtcev Lilijana Bošnjak, ki pravi, 
da številke sicer še niso dokončne, vendar je položaj zaskrbljujoč. Kot je 
povedala, imajo starši sprejetih otrok do 2. junija čas, da vlogo umaknejo 
in odstopijo prostor tistim, ki vrtec res nujno potrebujejo, vendar se bo 
na ta način sprostilo 10, največ 15 mest. Župan Ropret je dejal, da pri-
pravljajo dokument identifikacijskega projekta za vrtec v Notranjih Gori-
cah, ki ga bodo svetniki na mize prejeli na prihodnji seji. V DIIP-u bosta 
predstavljeni dve varianti vrtca, najverjetneje pa bo šlo v obeh primerih za 
šestoddelčnega.

Svetniki so bili zadovoljni s predstavljenim Letnim poročilom Mla-
dinskega klimatskega zdravilišča Rakitna, ki ga je predstavila direktorica 
Romana Rasperger. Zdravilišče uspešno deluje na področju zdravniških 
programov za otroke in mladostnike. Izvajajo več programov s področij 
obolenj dihal, motenj hranjenja in čustvovanja, izvajajo pa tudi uspešno 
terapijo s pomočjo živali in terapevtsko jahanje. Po dolgem času zdravili-
šče ni več v rdečih številkah, uspešno pa je tudi pri pridobivanju evropskih 
sredstev. Leta 2008 je zdravilišče podprl Norveški finančni mehanizem, 
nato danski Danfossov sklad, lani pa so prejeli donacijo v višini 55.000 
EUR, s strani Thoolen Foundation Vaduz. 

Na seji pa so svetniki pregledali tudi letno poročilo Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva, iz katerega je razvidno, da je bilo preteklo leto 
na področju inšpekcijskih del v občini Brezovica uvedenih 46 postopkov, 
največ je bilo kršitev zoper posege v javno dobro. Redarji so lani izvedli 
499 ukrepov, od tega 406 zaradi prekoračitve hitrosti, 64 pa zoper nepra-
vilno parkiranje. Občini je bilo izplačanih slabih 50.000 EUR glob, 11.500 
EUR pa morajo še izterjati.

Vesna Novak

Zelena luč za proračun 
Na zadnji seji občinskega sveta so svetniki brez daljše razprave spre-

jeli proračun za leti 2011 in 2012, saj so postopke sprejemanja opravili 
tudi vsi odbori. Proračun za leto 2011 na prihodkovni ravni predvideva 
8.715.123 EUR sredstev, na odhodkovni 8.728.279 EUR, za leto 2012 
pa 11.558.186 EUR prihodkov in 11.260.691 EUR odhodkov. Svetniki 
so med drugim na seji obravnavali tudi letni poročili Medobčinskega in-
špektorata in redarstva ter Mladinskega klimatskega zdravilišča Rakitna 
in ju na koncu potrdili. Soglašali so tudi z dodelitvijo koncesije za prireja-
nje posebnih iger na srečo, v igralnem salonu na območju MOL.

V točki pobude in vprašanja je razpravo, kot običajno, pričel župan 
Ropret. Svetnikom je predlagal sprejetje dveh sklepov glede občinskega 
prostorskega načrta. Tako so potrdili sklep, ki pravi, da se, v skladu z 
že pripravljenimi smernicami, pripravi osnutek OPPN-ja in se pozove 
vse nosilce urejanja prostora, da podajo svoje predloge in mnenja. Do-
kument (OPPN) je pomemben predvsem z vidika zavarovanja zemljišč, 
namenjenih za gradnjo občinske infrastrukture. Sicer pa je župan sprego-
voril tudi o pomembnem premiku glede gradnje kanalizacije v Podpeči in 
Preserju. V kandidaturi za evropska sredstva se bodo namreč brezoviški 
občini pridružile tudi sosednje občine, najverjetneje Ig, Škofljica, MOL 
s Črno vasjo in Rakovo jelšo ter Vrhnika. Do kandidature so omenjene 
občine upravičene predvsem zaradi lege na posebej varovanem območju 
Krajinskega parka Ljubljansko barje. Župan je poudaril, da je to zelo do-
bra novica za našo in ostale občine, koordinacijo celotne kandidature pa 
bo prevzela naša občina. 

Svetniki pa niso bili seznanjeni le z dobrimi novicami, ampak tudi 
slabšimi. Črn oblak nad občino je namreč prostorska stiska v vrtcih. 
Kljub temu, da so kapacitete iz 17 oddelkov v zadnjih letih povečali na 
27, bo zaradi prirasta prebivalstva, natalitete in nekaterih sistemskih 

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

Krajevne skupnosti

Iz KS Notranje Gorice – Plešivica
Tradicionalno kresovanje v športnem parku Jama je kot mnogokrat 

do sedaj krojil dež, ki pa zbranih 
obiskovalcev ni preveč motil. Pasulj 
odličen, kres lep in ognjemet veliča-
sten, bi bilo kratko in jedrnato spo-
ročilo za obiskovalce, ki jih ni bilo 
malo. Podpeška cesta skozi center 
vasi dobiva že končno podobo, saj 
izvajalec polaga robnike za pločnik. 
Prav v teh dneh se bosta gradila va-
kuumska kanalizacija po trasi ceste 
in plinovod, tako da bomo vgradili 
vso potrebno infrastrukturo. Zame-
njala se je tudi stara salonitna cev 
za vodo. Po Mavsarjevi ulici bomo v 
kratkem polagali novo vodovodno 
cev za potrebe doma starejših ob-
čanov, ki prav tako dobiva končno 
podobo. Po terminskem planu bo otvoritev v septembru. 

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Iz KS Podpeč - Preserje
Svet KS Podpeč - Preserje je na eni od zadnjih sej sprejel sklep, da, 

glede na visoke stroške vzdrževanja in upravljanja prostorov v KD Podpeč, 
krajevna skupnost sklene dogovore o delni povrnitvi stroškov oz. najemne 
pogodbe z društvi, ki delujejo in so prijavljena na naslovu Jezero 21 in 
Kamnik pod Krimom 6. Iz tega mesta obveščam vsa društva, ki delujejo 

na naslovu Jezero 21 in Kamnik pod Krimom 6, da smo se uspeli z občin-
sko upravo dogovoriti za ustrezno rešitev in dogovor glede vzdrževanja ter 
rednih stroškov stavbe KD Podpeč, Jezero 21, tako da so vsa neprofitna 
društva, ki delujejo na tem naslovu, oproščena plačila stroškov in ostaja 
stanje naprej nespremenjeno. Prejšnja obvestila in predlagane dogovore 
smatrajte kot brezpredmetne. 

V torek, 17. maja 2011, smo v KS Podpeč - Preserje pridobili še dva 
ekološka otoka, enega v Podpeči in enega v Kamniku pod Krimom. V KS 
Podpeč - Preserje pa bomo v nedeljo, 19. junija 2011, imeli 300. obletnico 
obstoja Župnije Preserje. Ob tej priliki bo Župnijski urad Preserje izdal 
posebno knjigo. V juniju pa se bo vršila tudi obnova stopnic na pokopali-
šču v Preserju, med starim in novim delom, zato obiskovalce pokopališča 
prosimo za razumevanje. 

Janez Šuštaršič,
KS Podpeč - Preserje
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Komunala

Kakovost pitne vode na območju vodovodnega 
sistema Podpeč – Preserje, Notranje in Vnanje 
Gorice v letu 2010

Skladno s pravilnikom o oskrbi s pitno vodo (Ur. l. RS, št. 19/04, 
35/04, 26/06, 92/06 in 25/09), obveščamo vse uporabnike pitne vode 
na območju krajevnih skupnosti Podpeč – Preserje, Notranje Gorice in 
Vnanje Gorice o kakovosti pitne vode za leto 2010.

Nadzor nad kakovostjo pitne vode opravljamo v sodelovanju z Zavo-
dom za zdravstveno varstvo Ljubljana (v nadaljevanju ZZV) ter v skladu 
s Pravilnikom o oskrbi s pitno vodo (Ur. l. RS, št. 19/04, 35/04, 26/06, 
92/06 in 25/09), ki določa standarde in normative za pitno vodo. V pod-
jetju imamo uveden HACCP sistem.

Vodo črpamo v sistem iz dveh vodnih virov, iz vrtine Virje, ki ima izvir 
kraškega značaja, kjer vodo črpamo iz globine 15 m in jo nato dezinfici-
ramo s plinskim klorom, ter iz nove vrtine VG-1, Veliki Vrh v Vnanjih Gori-
cah, kjer vodo črpamo iz globine 150 m. Zaradi kvalitete surove vode smo 
lahko prenehali z dezinfekcijo vode z hipokloridom in je od septembra 
2010 dalje ne dezinficiramo več.

Zaradi kraškega izvira se voda na zajetju Virje ob daljših oz. močnejših 
padavinah močno skali. Zaradi tega smo v letu 2010, po obnovi in iz-
gradnji primarnega cevovoda do Vnanjih Goric, lahko vodovodni sistem 
povezali s Centralnim vodovodnim sistemom Ljubljana in sedaj ob izre-
dnih razmerah (motnost vode) na vrtini Virje, vodo pričnemo dobavljati 
iz Ljubljanskega vodovoda. Zaradi premajhnega tlaka moramo Ljubljan-
sko vodo še prečrpavati, da jo lahko dobavljamo do vseh uporabnikov.

Za preverjanje skladnosti pitne vode v letu 2010 je ZZV odvzel skupaj 
43 vzorcev za mikrobiološka preskušanja (36 vzorcev za redni preskus in 7 
vzorcev za občasni preskus). Pri štirih vzorcih je bil opravljen še preskus za 
prisotnost bakterije Clostridium perfringens s sporami. Za fizikalno kemij-
ska preskušanja so odvzeli 13 vzorcev vode (12 vzorcev za redni preskus, 
od tega dodatno 1 vzorec za ugotovljene vrednosti preskušanih stranskih 
produktov po dezinfekciji (kloriranje) in 1 vzorec za občasni preskus).
Rezultati preskusov vzorcev pitne vode
Mikrobiološka preskušanja 
Rezultati mikrobioloških preskušanj kažejo, da so bili neskladni 3 vzorci 
vode. Dva vzorca odvzeta iz črpališča Virje, pred in po kloriranju. V enem 
vzorcu vode je bila ugotovljena prisotnost Escherichia coli in koliformnih 
bakterij, v drugem vzorcu pa prisotnost Clostridium perfringens s spora-
mi. Tretji vzorec (omrežje pri uporabnikih) je bil neskladen zaradi priso-
tnosti koliformnih bakterij.
Fizikalno kemijska preskušanja
Rezultati fizikalno kemijskih preskušanj odvzetih vzorcev pitne vode ka-
žejo, da so bili vsi odvzeti vzorci, glede na preiskane parametre, skladni 
s Pravilnikom o pitni vodi (Ur. l. RS, št. 19/04, 35/04, 26/06, 92/06 in 
25/09).
Neskladni vzorci pitne vode, ugotovljeni pri monitoringu
Mikrobiološko sta bila dva vzorca pitne vode neskladna, zaradi prisotno-
sti koliformnih bakterij. Fizikalno kemijsko so bili vsi vzorci skladni.
Podrobno letno poročilo o pitni vodi si lahko ogledate na spletni strani 
www.jkp-brezovica.si.

Miran Repar, inž. gradb.,
vodja vodooskrbe in gradenj, JKP Brezovica d.o.o.

 
Komunala na Občini Brezovica

Vsa pričeta dela na investicijah po občini potekajo skladno s termin-
skim planom. Gradnja kanalizacije in obnova vodovodnega sistema po 
naselju Radna potekata dobro. Premiki so zaznani tudi pri projektu že-
lezniške postaje v Vnanjih Goricah, saj smo se s predstavniki SŽ sestali 
na usklajevalnem sestanku. Cesta skozi Notranje Gorice dobiva končno 
podobo. V pripravi je razpis za izvajalce kanalizacije in čistilne naprave 

za krajevni skupnosti Vnanje Gorice in Notranje Gorice. V maju smo 
skupaj z Ministrstvom za okolje opravili pomemben razgovor za uvrsti-
tev gradnje kanalizacije v KS Podpeč - Preserje med projekte, ki se bodo 
financirali iz kohezijskih sredstev. Zaključek sestanka vliva pravo upanje, 
da bomo tudi za to krajevno skupnost pridobili ustrezna sredstva za gra-
dnjo kanalizacije iz evropskih kohezijskih sredstev. Za potrebe nove vrtine 
na Rakitni smo dobili ustrezno lokacijo, tako da je v pripravi geološko 
dovoljenje za vrtanje, ki naj bi se izvedlo še v letošnjem letu. Na komu-
nalnem odboru smo razpravljali o nedovoljenem praznjenju greznic. Vse 
občane opozarjamo, da morajo pri praznjenju greznic zagotoviti odvoz 
na ustrezno deponijo (čistilno napravo). Prepovedano je vsebino polivati 
po polju ali pa kar v barjanske jarke, kar je sedaj kar stalna praksa. Tako 
početje ima lahko hude posledice za pitno vodo, tako da bomo kršitelje 
temu primerno tudi kaznovali.

Marko Čuden,
podžupan

www.renault.si

PRIPRAVLJENI NA SAVNO?

ImE tRgOVcA NASLOV tRgOVcA IN mEStO, tEL: 0123 456 7890, www.ImEtRgOVcA.cOm 
OdprtO Od pOnedeljka dO petka Od xx. dO yy., sObOta Od xx. dO yy., nedelja Od xx. dO yy/zaprtO.

RENAULT
STORITEV

Pregled in čiščenje 
klime že od 30,90 eur.*
*Cena velja za Megane I in laguna I in vključuje čistilo klime, delo in ddV ter velja do 30.7.2011.
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Šole in vrtci

Vrtci so praznovali
Štiri enote Vrtcev Brezovica so maja praznovale svoje okrogle jubile-

je, ki so jih otroci, vzgojiteljice in drugi sodelavci vrtcev obeležili z vrsto 
prireditev in aktivnosti. 

Na Rakitni so 20. obletnico vrtca praznovali že v petek, 6. maja, v 
ponedeljek, 9. maja, pa je z odprtjem razstave svoj 30. rojstni dan pra-
znovala podpeška enota. V sredo je bilo veselo v enoti Notranje Gorice, 
najmlajši pa so se podali na Sv. Ano. Vrtec Vnanje Gorice letos praznuje 
30. obletnico delovanja, obeležili pa so jo v četrtek, 12. maja, z razstavo 
starih igrač. V četrtek je praznovala tudi brezoviška enota, ki deluje že 
40 let. Sklepna prireditev, na katero so vrtci povabili vse starše, znance 
in prijatelje, je potekala v petek, 13. maja, v dvorani OŠ Brezovica.

Brezova dvorana je bila napolnjena do zadnjega kotička, praznova-
nja pa so se udeležili tudi župan Metod Ropret, podžupan Marko Ču-
den, ravnateljica vrtcev Lilijana Bošnjak in v.d. ravnatelja OŠ Brezovica 
Vladimir Hanžekovič. Kulturno - zabavni program so oblikovali otroci 
s pomočjo vzgojiteljic, skupaj pa so predstavili življenje otrok nekoč in 
danes: »Otroci včasih niso hodili v vrtec, ampak so se morali igrati kar 
sami doma. Tisti, malce starejši, so morali pomagati staršem na polju 
ali pa že zelo zgodaj oditi od hiše, s trebuhom za kruhom. Ker niso 
imeli igrač, tako kot danes, so si igrače izdelali kar sami ali pa so za to 
poprosili starše. Tako so se dekleta igrale s punčkami iz cunj, dečki – 
pastirčki pa so izdelovali piščalke.«

Otroci so na prireditvi zaplesali, zapeli, pokazali svoje umetnije, 
skratka svojim staršem, prijateljem in znancem so pokazali, česa vsega 
so se pred vstopom v svet šole naučili. Na koncu programa so vsi sku-
paj zapeli še slovensko himno. Veselju in čestitkam se je pridružila tudi 
ravnateljica Lilijana Bošnjak, ki je na koncu spregovorila nekaj besed. 
Pohvalila je delo vrtcev in vzgojiteljev, izpostavila pa je tudi dejstvo, da 
so vrtce razširili, obnovili, zgradili na novo in tako povečali kapacite-
te. Pohvalila je tudi občino, ki jim je pomagala v Podpeči zgraditi prvi 
modularni vrtec v Sloveniji in tako postati vzgled mnogim drugim ob-
činam po državi. 

Voščilom in željam se je pridružil tudi župan Metod Ropret, ki pa 
se zaveda stiske v vrtcih: »Kot drugod po Sloveniji, tudi na Brezovici ne 
dohajamo povečanega prirasta otrok, kljub temu, da je občina v za-
dnjih dveh letih odprla kar deset novih vrtčevskih oddelkov. Sistemske 
spremembe, priseljevanje prebivalstva in visoka nataliteta zahtevajo 
vedno več prostora za naše malčke. V Notranjih Goricah že načrtuje-
mo gradnjo novega vrtca, ki bo nekoliko omilil situacijo. Sicer pa obči-
na tudi letos ponuja subvencije v višini 150 EUR za varstvo tistih otrok, 
ki niso vključeni v programe javnih vrtcev.« Po prireditvi so nastopajoči 
pohiteli k svojim staršem, na vhodu pa so vsem obiskovalcem vzgojite-
ljice poklonile majhen spominček na praznovanje. 

Vesna Novak 

Kar se Janezek nauči
»Kar se Janezek nauči, to Janez zna!« je pregovor, ki zagotovo drži, 

zato veliko pozornost pri naših najmlajših namenjamo eko temam in 
skrbi za naše okolje. V skupini Račk smo igrače za nekaj časa pospravili 
v omare ter se igrali z materialom, ki bi drugače končal v smeteh. Za 
pomoč pri zbiranju smo zaprosili tudi starše, ki so nam pomagali, da 
smo zbrali dovolj materiala za igro. V kotičku kuhinja so otroci uživali, 
ko so kuhali v posodicah, ki ostanejo od različnih živil. Nizanje jogurto-
vih lončkov jim je bil pravi izziv. Tudi prazna, votla embalaža (tetrapak) 
je pri igri nadvse uporabna. Otroci iz skupine Sovic so iz tega naredili 
maketo mesta. Ob igri pa so si otroci radi prepevali eko himno našega 
vrtca, ki smo jo sestavili že pred dvema letoma. To je pesmica z naslo-
vom »Mi smo mali korenjaki«, ki se poje na melodijo Naša četica.

Mi smo mali korenjaki
pazimo na naš planet,
da ne bomo ga zasuli
z odpadki čez in čez.

Skrbno ločimo odpadke
vsak ima določen koš
embalaža je v rumenem
v modrem pa je star papir.

Da bi lepše mi živeli
se držimo teh pravil
tudi starše naučimo,
da je lepši čist planet.

V teh toplih dneh pa imajo otroci v skupini Sovic tečaj rolanja. Na 
šolskem igrišču se spoznavajo s prvimi koraki v svetu tega športa. Ti-
sti, ki se na rolerjih že znajo voziti, se igrajo različne igre, premagujejo 
poligone in se spopadajo z različnimi izzivi. Poskrbljeno pa je tudi za 
otroke, ki rolerjev nimajo ali pa tega ne želijo početi. Ti so od doma 
lahko pripeljali kolo ali skiro ter premagovali ovire in poligon, name-
njen le njim. Otroci in vzgojiteljice uživamo v sončnih dnevih s športom 
in zdravim življenjem.

Strokovne delavke vrtca Rakitna

Razstava starih igrač
Vrtci Brezovica, enota Vnanje Gorice, letos praznuje 30. oble-

tnico delovanja. Odločile smo se, da bomo ta dogodek obeležile z 
razstavo starih igrač. V naše praznovanje smo vključile starše, stare 
starše, sorodnike naših otrok in strokovne delavke vrtca. S svojim 
odzivom so nas vsi presenetili, saj se je zbirka starih igrač iz dneva 
v dan večala. Igrače smo po tematskih sklopih (medvedki, plastične 
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Kultura

Šport

Četrti Športfest je postregel s tremi športnimi 
zvrstmi

Na športnih igriščih in plezalni steni pred OŠ Brezovica so se pred-
zadnji majski vikend že četrtič zapored, na tradicionalnem Športfestu, 
zbrali ljubitelji športa, rekreacije in veselega druženja. Košarkarji in no-
gometaši so se pomerili na turnirjih, plezalci pa so priredili tekmovanje v 
spomin na Lino, najmlajšo članico brezoviškega plezalnega društva Grif.

Kot je pojasnil organizator, Matej Guček iz športnega društva B. 
V. G. Gulč, se je na turnirju malega nogometa med seboj pomerilo 
šest ekip. V finalnem dvoboju je slavil KMN Vič pred KMN Notranje 
Gorice, tretja je bila ekipa MA ITAK. Turnir trojk v ulični košarki je pri-
tegnil še več športnikov. Žogo je v koš metalo deset ekip, ki prihajajo iz 
domače občine, Ljubljane in okolice. Slavila je ekipa Pst, druga je bila 
ekipa www.male-nogice.si, tretje pa so bile Kobilice. Letošnje leto so 
na košarkaškem turnirju pogrešali družbo nežnejšega spola. Guček je 
povedal, da so turnir za ženske organizirali že predlani, letos pa odziva 
košarkaric ni bilo.

Ob napetih dvobojih na košarkaškem in nogometnem igrišču, so 
se na drugi strani v steni merili plezalci. Brezoviško plezalno društvo 
Grif se je tokrat prvič pridružilo Športfestu. Prikazali so plezanje za naj-
mlajše, mladino in odrasle ter organizirali tekmo v spomin na Lino, 
najmlajšo članico društva. 

Guček nam je zaupal, da je športno prireditev letos obiskalo iz-
jemno veliko zunanjih obiskovalcev, ki so večinoma prišli popoldan, 
ko so se na turnirjih merili finalisti: »Zadovoljni smo z obiskom, tudi 
odziv je pozitiven, igralci so bili zadovoljni z dvoboji, sodniki in or-
ganizacijo.« Sicer pa bo prihodnje leto, ko bo na vrsti že peti Šport-
fest, prireditev zasnovana še večje in še z bogatejšim spremljevalnim 
programom 
Rezultati:
Mali nogomet:
1. KMN Vič
2. KMN notranje Gorice
3. MA ITAK

igrače, družabne in namizne igre, vozički, knjige, prevozna sredstva 
…) razstavili v sejni sobi in jih opremili z vsemi potrebnimi podatki, 
lastnik igrače, izvor, starost in uporaba. Starost večine razstavljenih 
predmetov je bila od 40 do 70 let, najstarejši voziček pa je štel 100 
let. Ob tem smo pripravile še razstavo fotografij, ki so prikazale igro 
in igrače nekoč. V sredo, 11. 5. 2011, je bila razstava odprta za širšo 
javnost. Prijetno smo bile presenečene nad številno udeležbo in za-
dovoljstvom obiskovalcev. To smo razbrale tudi iz knjige vtisov, saj 
smo mnogim obudili spomin na otroštvo. Razstavo smo si ogledali 
tudi z otroki v dopoldanskem času. Večina razstavljenih igrač je bila 
iz naravnih materialov in te so bile otrokom še posebej zanimive, 
čeprav jih danes obdajajo povečini igrače iz umetnih materialov, ki 
so na pogled bolj vabljive. 

Strokovne delavke enote Vnanje Gorice

Iskrica iz Kulturnega društva Breza
MePZ Brezovica je bil izbran na mednarodno tekmovanje pevskih 

zborov v Piedemonte (Podgora pri Gorici) v Italiji, ki je potekalo v nede-
ljo, 15. maja 2011, ter med osmimi vrhunskimi zbori dosegel 3. mesto. 
Izvedli smo dela slovenskih skladateljev in sicer Trošta, Grdadolnika in 
Sattnerja. Čestitke pevcem in zborovodji za odličen nastop in uvrstitev.

Ida Plevnik,
 za KD Breza

Kultura pred počitnicami
KD Janez Jalen ima za sabo naporne mesece, saj je bilo na sporedu 

več gostovanj in prireditev kot v enakem obdobju lani. Predstava Sen 
kresne noči je bila uvrščena na regijsko Linhartovo srečanje, ki se je 
odvijalo v Pirničah in Medvodah in vsi upamo na ugoden razplet 
ter dobro oceno selektorja. Pohvaliti moramo naše mlade igralce in 
mentorico, saj so pridno delali vso sezono. Izvedli so nekaj ponovi-
tev predstave Jurček in storžek, prav te dni pa prihaja na oder nova 

premiera, tokrat ekološko 
obarvana drama z naslovom 
Narava spregovori. Tema je 
še kako aktualna, saj se vsak 
dan srečujemo z besedo eko-
logija in onesnaženost plane-
ta Zemlja. Prav vsi bi si mora-
li ogledati to predstavo in se 
spoprijeti z aktualno vsebino. 
Jeseni pa vabimo vse, ki si že-
lite nastopati v amaterskem 
gledališču, da se nam pridru-
žite in okrepite našo ekipo. 
Dobrodošli tudi kandidati za 
tehnično ekipo.

Bogdan Francelj,
KD Janez Jalen
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Turnir trojk v ulični košarki:
1. Pst
2. www.male-nogice.si
3. Kobilice

Rezultati plezalne tekme:

Majhni otroci
Deklice 
1. mesto Neja Jerebič 
2. mesto Ula Bogdan 
3. mesto Rebeka Remškar 
Dečki
1. mesto Gal Myint 
2. mesto Enej Myint 
3. mesto Izak Remškar 
 
Srednji otroci
Deklice
1. mesto Mojca Šilc 
2. mesto Katarina Šilc 
Dečki
1. mesto Nik Podboj in Andraž 
Remškar 
2. mesto Žan Podboj 
3. mesto Urban Lukan 
 
Veliki otroci
Dečki
1. mesto Martin Rus 
2. mesto Žiga Nagelj 

Vesna Erjavec 

Plezanje je življenje
Tako je svoje predavanje, ki je v četrtek, 12. maja, potekalo v OŠ 

Brezovica, naslovila naša vrhunska športna plezalka Martina Čufar. 
Svetovna prvakinja, evropska podprvakinja in večkratna državna pr-
vakinja v plezanju, je najprej na kratko predstavila tekmovalni del svoje 
kariere, nato pa se je osredotočila predvsem na obdobje po koncu tek-
movanj. Pred petimi leti je namreč zaključila s tekmovalnim plezanjem 
in uresničila svoje dolgoletne sanje, plezati v naravnih stenah. Ob do-
živetem predavanju Čufarjeve in lepem slikovnem gradivu so obisko-
valci lahko razumeli in začutili, zakaj jo tako močno privlačijo gore in 
adrenalinsko plezanje.

Mlada Mojstrčanka je svoje predavanje začela z nekaj tekmovalne 
statistike, ki je obiskovalcem dala vedeti, da gre res za vrhunsko špor-
tno plezalko. V 17 letih je »odplezala« 260 tekem, državna članska pr-
vakinja je bila devetkrat, prejela je dve kolajni na mladinskih svetovnih 
prvenstvih in 32-krat stala na stopničkah mednarodnih članskih te-
kem. Od tega so najbolj laskavi nazivi: svetovna prvakinja leta 2001, 
evropska podprvakinja leta 2002 in zmagovalka šestih masterjev ter 
treh tekem za svetovni pokal. Po sedemnajstih letih nenehnih odrekanj, 
težkih treningov, umetnih plezalnih sten in plastike, je padla odločitev: 
»Trenirala sem večinoma na plastiki, za tekme. A ko sem prišla na tek-
movanje, sem se ozirala po gorovjih in naravnih skalah okoli mene, 
ki so me vedno privlačile, vendar zanje nisem nikoli našla časa. Na 
tekmah ni bilo več prave motivacije. In tudi rezultatov ne. Srce ni po-
slušalo glave, zato sem se odločila, da mu prisluhnem in preneham 
tekmovati,« je povedala Martina, ki je leta 2006 zaključila tekmovalno 
kariero in se posvetila plezanju v naravni steni. 

Po dolgih letih plezanja na plastiki se je morala naučiti plezati v 
skali. Ta zahteva prav posebno tehniko, pri kateri ne prevlada le moč, 
ampak tudi zmožnost dobrega, lahkotnega gibanja in pravilnega opri-
jemanja razpok v skalah. Pot jo je tako vodila po Ameriki, Franciji, Afri-

ki in drugih deželah, kjer je v naravni skali preživela tudi po šest dni. 
»Plezanje dolgih smeri pomeni, da boš en teden v steni. To zahteva 
veliko organiziranost in pripravljenost, saj si moraš za podvig pripraviti 
vse, kar boš potreboval v enem tednu. Vso hrano, pijačo, obleko, tudi 
posteljo. Tudi malo in veliko potrebo moraš v steni opraviti v posebno 
vrečko napolnjeno s peskom, podobno mačjemu stranišču, in potem 
to celo pot nosiš s seboj. V steni je namreč več plezalcev hkrati, zato 
moramo vsi skupaj skrbeti za higieno.« Čufarjeva je med zanimivim 
pripovedovanjem na velikem platnu kazala tudi čudovite fotografije 
svojih plezalskih odprav, ki jih je v zadnjem obdobju največkrat naredi-
la skupaj s fantom, Francozom Nicolasom.

Po končani tekmovalni karieri so jo začele vleči vedno višje in od-
daljene stene, ne vedno z »normalnim« varovanjem, predvsem El Ca-
pitan (ZDA), Paklenica, stene v Taghiji (Maroko), Verdonu (FR) ter 
nad Chamonixom (FR). Seveda se je soočila tudi s Severno triglavsko 
steno, ki je zaradi krušljivosti ni najbolj vlekla, ker pa živi pod njo, se je 
skoraj čutila dolžno, da jo tudi prepleza. V lanski sezoni sta s fantom 
preplezala veliko dolgih smeri, med njimi tudi take, kjer si moraš za 
dostop nadeti dereze in prijeti za cepine ter skočiti čez kakšno globoko 
ledeniško razpoko. 

Plezalne čevlje, vrvi in cepine pa bo Martina zdaj za nekaj časa od-
ložila: »Na zelo lep način zaključujem moje dosedanjo plezalno pot, 
ki se letos končuje, bolje rečeno, zavija v drugo smer. Brez strahu, še 
bom plezala, a prihaja pomembnejši življenjski izziv, v mojem trebuhu 
namreč pridno raste malo bitje, ki bo plezanje za nekaj časa postavilo 
na drugi tir,« je še dejala Martina, ki čez dva meseca pričakuje prvoro-
jenca.

Martino je na Brezovico pripeljalo Športno društvo Grif, ki vodi 
tudi šolo plezanja za osnovnošolce, ki poteka ob torkih in petkih. S 
šolo bodo nadaljevali tudi v juniju, tako da se jim bodoči plezalci še 
vedno lahko pridružite. Odrasli plezajo ob torkih, četrtkih in petkih. 
Plezanje poteka v obliki vodene rekreacije, jeseni pa bodo pričeli s ce-
loletnim tečajem. V juliju in avgustu bodo organizirali počitniško ple-
zanje. Treningi bodo potekali cel teden, ob vikendih pa bodo osvojeno 
znanje in veščine plezanja preizkusili v naravnem plezališču. 

Kontakt: 040 134 038, email: grif.brezovica@gmail.com.
Vesna Novak

V mini odbojki za dečke ŠD Brezovica na 2. 
mestu v Sloveniji

ŠD Brezovica je v soboto, 14. maja, v dvorani Duol pripravilo za-
ključni turnir v mini odbojki za sezono 2010/2011. V finalu so nastopile 
klubske ekipe dečkov, starih 10 in 11 let iz Žužemberka, Kranja, Kamni-
ka in Brezovice.
1. mesto: CALCIT VOLLEYBALL KAMNIK (Sadjak - kapetan, 
 Štebe, Cerar, Kadunc, Kutnar, Kaučič, Lakner, Drolc, trener: 
 Sitar)
2. mesto: ŠD BREZOVICA (Slobodnik, Kšela, Stele, Rozman, 
 Kohne B., Juvan, Bošnjak, Rus - kapetan; trener: Sosič Andrej)
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen
posrednik Mobitel d.d. 
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Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Mobitel d.d.

Prikličite pomlad...
Samsung
Corby 3G
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na 
pakete Povezani.

Samsung
Wave 723
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na 
pakete Povezani 35/45/77.

Nokia E5
29€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na 
pakete Povezani 45/77.

Nokia X3
Touch&Type
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje obstoječega 
za 24 mesecev na pakete Povezani 
45/77.

ob nakupu
akcijskega aparata.

POPUSTA NA
AVTOPOLNILEC

-30%

-30%
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3. mesto: ASTEC TRIGLAV MINI (Andrejc, Golob - kapetan,  
 Vojičič, Šteblaj, Fajfar, Urana, Stružnik, trener: Centa Aleš)
4. mesto: KEKOOPREMA ŽUŽEMBERK (Iskra, Mišjak, Glavič, 
 Koncilja - kapetan, Šercelj, Perko, Primc, Vidmar, trenerja: 
 Brulec B., ga. Perko)

Tekme sta sodila sodnika OZS, Dušan Saurin (Šmarje Sap) in Ema 
Vratarič (Kranj). Delegat OZS je bil Branko Maček (Brezovica pri Kro-
pi).

Skupaj smo našteli tja do 100 gledalcev, prednjačili so domači na-
vijači in starši igralcev ŠD Brezovica, ob podpori bobnov pa so bili 
najbolj glasni Kamničani. 

Zaradi delovne sobote v Osnovni šoli Brezovica se je turnir začel 
ob 11.00 in takrat sta se odigrali obe prvi tekmi. Na enem igrišču sta 
se pomerili ekipi ŠD Brezovica in Kekoopreme Žužemberk. Prepričljivo 
boljši so bili domači igralci, zmagali so in se veselili uvrstitve na tekmo 
za 1. mesto. Brezovica : Kekooprema Žužemberk 2:1 (10, -22, 12)

Na drugem igrišču sta se pomerili ekipi Calcit Volleyball iz Kamni-
ka in Astec Triglav mini iz Kranja. Čeprav je bila tekma zelo napeta in 
tudi precej izenačena, so že prva dva niza dobili Kamničani. Imeli so 
malce več znanja, kar se je poznalo v končnicah nizov. Calcit Volleyball 
: Astec Triglav mini 2:1 (22, 18, -12)

Po malici oz. kosilu v prenovljeni jedilnici OŠ Brezovica in okrepčil-
nih pijačah, ki smo jih bili potrebni prav vsi udeleženci, saj se je zaradi 
presostatičnega balona ozračje v dvorani precej segrelo, smo nadalje-
vali s tekmo za 3. mesto. Pomerili sta se ekipi Astec Triglava in Kekoo-
preme iz Žužemberka. Žužemberčanom je že malce zmanjkalo moči in 
Kranjčani so se z boljšo igro, skupaj s svojimi navijači, veselili bronaste 
medalje. Astec Triglav mini : Kekooprema Žužemberk 2:1 (22, 22, -18)

Vrhunec dneva in poslastica za vse prisotne je bila finalna tekma 
za 1. mesto. Udarili sta se ekipi, ki sta povsem zasluženo najboljši v 
državi. Po prikazani kvaliteti, znanju, borbenosti in tudi zelo športne-
mu obnašanju smo lahko samo veseli, da imamo take odbojkarske 
začetnike. V zelo napeti tekmi, polni preobratov in taktično različnih 
pristopov, so imeli na koncu več mirnosti in zbranosti gostje. V odlo-
čilnem, tretjem, nizu so Brezovčani vodili vse do 14. točke, nato pa se 
po 4 zaporednih lastnih napakah niso več mogli skoncentrirati niti jih 
ni mogel umiriti domači trener in so do konca osvojili samo še 2 točki. 
Po neizprosni končnici, kjer so ekspresno hitro zaključili odločilni niz, 
so se zasluženo veselili kamniški odbojkarji. V odločilnih trenutkih so 
bili bolj zbrani in sproščeni, odločilne žoge v napadu s prsti čez mre-
žo pa je odigral najboljši igralec celotnega turnirja Matic Sadjak. Do-
mačim ostaja grenak priokus, saj si ne znajo razložiti, kaj se je sploh 
zgodilo in kaj je šlo narobe. Pohvale za znanje in borbenost zaslužijo 
vsi igralci. Prilagamo še izjavo domačega trenerja Andreja Sosiča: “Še 
vedno mi ne gre iz glave poraz v finalu. Sploh zato, ker je to že tretji 
finale, ki sem ga izgubil…”
Brezovica : Calcit Volleyball 1:2 (-23, 11, -16)

Najboljši igralec domače ekipe po izboru trenerjev in vodstva tek-
movanja je bil Črtomir Bošnjak. Prejel je nahrbtnik in čokolado, svinč-
nike Milka in toaletno torbico Jack Wolfskin.

Po zaključnem veseljačenju in fotografiranju je vse prisotne 
pozdravil župan Občine Brezovica, g. Metod Ropret, vsi igralci 
so prejeli lepe praktične nagrade, najboljši pa pokale in medalje. 
Predsednik društva ŠD Brezovica, g. Igor Slobodnik, se je na koncu 
vsem skupaj zahvalil za udeležbo in športno obnašanje in zaželel 
srečo tudi v prihodnje. Po oceni vseh prisotnih je bila organizacija 
f inala odlična.

Za ŠD Brezovica zapisal: Borut Kušar

Kolesarji ŠD Vzpon so si podredili Dirko okoli 
Slovenije 

Ekstremna dirka se ne bi mogla končati bolje, Marko Baloh je zma-
gal v solo vožnji, dvojica Tadej Blatnik in Aleš Belina je, potem ko sta 
startala zadnja, suvereno pripeljala prva v cilj Dirke okoli Slovenije, 
Uroš Komac pa je osvojil pokal Jureta Robiča.

Letošnja dirka okoli Slovenije je bila sicer prizanesljiva do udeležen-
cev in udeleženk, kar se tiče dežja, ki se je usul nad Slovenijo po koncu 
dirke, a so se kolesarji in kolesarke tudi letos spopadli s seboj in ubijal-
skim krogom okoli države.

»Bilo je zelo težko, predvsem zaradi bremena favorita, ki so mi ga 
naložili prav vsi,« je po zmagi v solo vožnji dejal Marko Baloh in dodal: 
»Popolnoma jasno mi je bilo, da je konkurenca huda in odlično pripra-
vljena na dirko.« Imel je »srečo«, da mu je žreb dodelil zgodnjo startno 
številko, v primerjavi z ostalimi favoriti. »To pomeni, da sem lahko do 
popolnosti izpeljal svoj načrt, dirko odpeljati po svojih najboljših mo-
čeh, ne da bi se mi bilo treba ozirati na druge,« je bil zadovoljen Baloh. 

Član dvojice Tadej Blatnik je bogatejši za novo izkušnjo: »Bilo je res 
nepozabno. Dojel sem, da kolesar lahko dirko dobi, hkrati pa jo izgu-
bi ekipa,« se je Blatnik spomnil na besede pokojnega prijatelja Jureta 
Robiča. V njunem primeru se seveda to ni zgodilo, je dodal Aleš Belina: 
»Moraš se boriti tudi s psiho, ne samo s cesto. Še posebej, ko je treba 
sredi noči vstati in začeti poganjati pedala. Zanimivo je, v kakšni meri 
je uspeh odvisen tudi od ekipe, brez katere si ni mogoče predstavljati 
nečesa takega kot je Dirka okoli Slovenije.«

Tudi za spremljevalne ekipe je namreč po njegovih besedah dirka 
resnično velik zalogaj. »Nihče nič ne spi in prav vsi pazijo samo na kole-
sarja in mu zagotavljajo podporo. Bili smo res dobra ekipa, ki je dihala 
za skupni cilj, zato jim rečem lahko samo najlepša hvala,« z besedami 
ni mogel dovolj izraziti hvaležnosti Belina.

Športno društvo Vzpon nudi novim članom ob plačilu članarine 
v mesecu juniju, tekaški ali kolesarski dres. Za podrobnosti pišite na 
info@bicikel.com.

Bicikel.com

Argonavtski kolesarski maraton za rekreativce 
tudi čez Brezovico

V nedeljo, 19. junija 2011, bo v okviru Argonavtskih dni na Vrhniki 
potekal rekreativni kolesarski maraton, imenovan Argonavtski mara-
ton, na atletski stezi nogometnega igrišča pa kolesarski maraton Argo-
navtek za najmlajše.

Štart maratona bo ob 10. uri, dolg bo 81 km in v celoti speljan po 
asfaltiranih poteh na relaciji Vrhnika - Borovnica – Brezovica - Polhov 
Gradec – Zalog - Planina nad Horjulom – Šentjošt – Podlipa – Vrhnika.

Štart in cilj maratona bosta na parkirišču med vrtcem Želvica in 
Športnim parkom na Vrhniki, kjer bo organizirana tudi gostinska po-
nudba. Vsak udeleženec maratona prejme praktično darilo, bon za 
brezplačen obrok ter medaljo.

Na prireditvenem prostoru bo organiziran neposredni prenos ma-
ratona. Snemali bomo z mobilnimi telefoni Nokia N8, signal pa bo v 
prireditveni prostor posredovan preko mobilnega omrežja Tušmobil.

Na nogometnem igrišču na Vrhniki bo organiziran otroški maraton 
Argonavtek, štart bo ob 11. uri. Argonavtek je prvi kolesarski maraton 
za otroke v Sloveniji, izpeljan v obliki zabavne prireditve. Na omenje-
nem maratonu se bodo najmlajši pomerili na približno 400 m dolgi 
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progi in v treh starostnih skupinah (0 do 3 leta, 3 do 5 let in 5 do 7 let)
Glavni namen maratona je predvsem zabava, saj bo maraton po-

tekal pod budnim očesom animatorjev ekipe G-rega, ki bodo poskr-
beli, da bodo otroci s svojim spontanim ravnanjem pričarali čudovito 
vzdušje, tako za starše kot tudi obiskovalce. Vsak udeleženec otroškega 
maratona pa bo prejel tudi majico in praktično nagrado.
PRIJAVE
V predprijavi do 17. junija 2011:
Izpolnete prijavnico na spletni strani www.argonavtskimaraton.si
Prijavnico v tiskani obliki najdete: 
- TIC Vrhnika, Tržaška cesta 9, Vrhnika, 
- Jan sport, Pod Hruševco 34b, Vrhnika, DG69, Tržaška cesta 3a, Vrhnika,
- Avtomerkur d.d., Samova 14, Ljubljana, Avtomerkur BTC, Šmartin-
ska 152, Ljubljana
Na dan prireditve 19. junija 2011:
Na štartu maratona, od 7:30 do 9:45.
SE VIDIMO NA VRHNIKI, v nedeljo, 19. junija 2011, s kolesom 
ali brez!

Športno društvo Agonija

12. Občinsko prvenstvo v namiznem tenisu
Že dvanajsto leto zapored je NTK Preserje organiziral Občinsko pr-

venstvo v namiznem tenisu. Turnirja se je udeležilo 53 igralcev in igralk 
iz naše in okoliških občin. Udeleženci so nastopili v sedmih starostnih 
kategorijah. Najbolje je bila zastopana kategorija nad 40 let, saj je bilo 
prijavljenih kar 12 igralcev.

REZULTATI:
Učenci od 1.- 6. razreda  Učenke od 1.- 6. razreda
Ogrič Anže   Kete Kristina
Ponikvar Teo   Pavlič Monika
Bratina Gregor   Jeras Nika
Sečnik Domen   Rus Kristina

Učenci od 7.- 9. razreda  Učenke 7.-9. razred
Grm Urbančič Črt  Matjašič Lea
Nagelj Nejc   Grm Urbančič Pia
Medved Rok   Merkun Urška
Obrčkal Puško Izak  Jereb Živa

Moški do 40 let:   Moški nad 40 let:
Grm Urbančič Črt  1. Jereb Vili
Kaiser Matic   2. Vogrinec Igor
Gerdina Mateja   3. Makovec Darko
Letnar Polona   4. Peršin Roman

Ženske:
Gerdina Mateja
Lukič Rebeka
Letnar Polona
Gregorka Nika

NTK Preserje

Na Marostarjevem kronometru 145 kolesarjev
V nedeljo, 22. maja, so se kolesarji zbrali v Podpeči, kjer je potekalo 

tradicionalno tekmovanje Marostarjev kronometer 2011, za Pokal Slo-
venije. Tekmovanje je 
tako kot vsako leto 
organiziralo Športno 
društvo BVG Gulč.

Večina prijavljenih 
kolesarjev, med njimi 
tudi 15 predstavnic 
nežnejšega spola, je 
traso že poznala iz 
preteklih let. Deset 
kilometrov dolga pre-
izkušnja jih je vodila 
od Podpeči preko 
Črne vasi do bivšega 
gostišča Zeleni mah, 
kjer so se kolesarji 
obrnili in vrnili nazaj 
v Podpeč. Na progi 
so tekmovali v 14-ih 
kategorijah. 

Po tekmi, ob enih 
popoldne, je sledila še 
razglasitev rezultatov 
in podelitev pokalov, 
ki je potekala pred 
podpeškim kultur-
nim domom. Letos je 
kronometer najhitreje, s časom 12:17:19, prekolesaril Gregor Tekavec, v 
ženski konkurenci pa je bila absolutna zmagovalka Danijela Svetik, s ča-
som 15:21:44. Ekipno zmago je tokrat odnesel KK Brdo, drugo je bilo ŠD 
Bam.bi, tretji pa so bili kolesarji kluba iz Vipave. Organizatorji so pokale 
podelili prvim trem po kategorijah, najuspešnejšim trem ekipam in abso-
lutnima zmagovalcema.

Vesna Novak
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GSM kontaktne osebe za ekipo, (izjemoma tudi na dan tekmovanja 
do 9.15)
Prijave na naslove: 
Dr. Leon Ščuka ( leon.scuka@gmail.com, 040 616 363)
Gabrijela Marinko ( gabrijelka@gmail.com, 040 753 482) 

Spremljevalni turnir popoldan istega dne (sobota, 11. 6. 2011) 
Prijateljski turnir ekip osnovnošolcev za pokal ŠD Jama

Za učence in učenke (l. 96 in mlajši). Predviden začetek ob 13.30 
- 14.00, zaključek cca. ob 17.00 - 17.30. Igra se po pravilih MŠŠ. (glej 
Šport mladih - informator 2009 -10, str. 40 - 41) Ekipo sestavljajo 3 
igralci oz. igralke (lahko dodatno 1-2 igralca oz. igralke za menjave). 
Prijavnina znaša 9 eur/ekipo (poravna se na dan turnirja).

ŠD Vital

Ostalo

Odbojka na mivki za najmlajše (U-13)
Kje: V Športnem parku Jama, Notranje Gorice

Kdo tekmuje: Odbojkarice in odbojkarji, 
mlajše od 13 let (l. 1998 in mlajše). Ekipe 
sestavljajo 3 igralci oz. igralke

Kdaj: Sobota, 11. 6. 2011, ob 10.00 

Prijavnina: 9 EUR/ekipo (se lahko poravna 
na dan turnirja) 

Rok za prijave: do petka 10. 6. 2011, ob 
prijavi navedite e-mail naslov, ime ekipe in 

Na Marostarjevem kronometru 145 kolesarjev  (fotka: Marostarjev kronometer) 

V nedeljo, 22. maja, so se kolesarji zbrali v Podpeči, kjer je potekalo tradicionalno 
tekmovanje Marostarjev kronometer 2011, za Pokal Slovenije. Tekmovanje je tako 
kot vsako leto organiziralo Športno društvo BVG Gulč. Večina prijavljenih kolesarjev, 
med njimi tudi 15 predstavnic nežnejšega spola, je traso že poznala iz preteklih let. 
Deset kilometrov dolga preizkušnja jih je vodila od Podpeči preko Črne vasi do 
bivšega gostišča Zeleni mah, kjer so se kolesarji obrnili in vrnili nazaj v Podpeč. Na 
progi so tekmovali v 14-ih kategorijah.
Po tekmi, ob enih popoldne, je sledila še razglasitev rezultatov in podelitev pokalov, 
ki je potekala pred podpeškim kulturnim domom. Letos je kronometer najhitreje, s 
časom 12:17:19, prekolesaril Gregor Tekavec, v ženski konkurenci pa je bila 
absolutna zmagovalka Danijela Svetik s časom 15:21:44. Ekipno zmago je tokrat 
odnesel KK Brdo, drugo je bilo ŠD Bam.bi, tretji pa so bili kolesarji kluba iz Vipave. 
Organizatorji so pokale podelili prvim trem po kategorijah, najuspešnejšim trem 
ekipam in absolutnima zmagovalcema. 

Vesna Novak 
 

Odbojka na mivki za najmlajše (U-13) 

Kje: V Športnem parku Jama, Notranje Gorice 
Kdo tekmuje: Odbojkarice in odbojkarji , mlajše od 13. let

(l. 1998 in mlajše). Ekipe sestavljajo 3 igralci oz. igralke

Kdaj: Sobota, 11. 6. 2011, ob 10.00

Prijavnina: 9 EUR/ekipo (se lahko poravna na dan turnirja)

Rok za prijave: do petka 10. 6. 2011, ob prijavi navedite e-mail naslov,
ime ekipe in GSM kontaktne osebe za ekipo, (izjemoma tudi na dan 

tekmovanja do 9.15)

Prijave na naslove: 
Dr. Leon Ščuka ( leon.scuka@gmail.com, 040 616363) 
Gabrijela Marinko ( gabrijelka@gmail.com, 040 753482)  

Spremljevalni turnir popoldan istega dne (sobota, 11. 6. 2011)
Prijateljski turnir ekip osnovnošolcev za pokal ŠD Jama 

Zagoreli so kresovi
V torek, 26. aprila, na predvečer praznika, je v Športnem parku 

Jama, v večernih urah, zaigrala glasba in zadišalo je po pasulju, saj 
je KS Notranje Gorice pripravila tradicionalno kresovanje.

S kresom je povezana starodavna navada kresovanja, ljudske 
šege, ko se je na zadnji dan pred mesecem majem zakuril kres. V 
Notranjih Goricah je sicer navada, da kres zakurijo nekoliko prej, 
saj ga tako lahko obišče več ljudi. Kot je pojasnil predsednik krajev-
ne skupnosti Marko Čuden, kresovanje že tradicionalno prirejajo 
na predvečer praznika, 26. aprila, saj takrat večina krajanov še ne 
odide na prvomajske počitnice.

Tradicijo ohranjajo že vrsto let, poleg velikega kresa pa vsako 
leto skuhajo tudi pasulj, ki ga delijo brezplačno. Ta seveda poide v 
zelo kratkem času in tudi letos ni bilo nič drugače. Kot so nam po-
vedali kuharji, pri pripravi prvomajskega pasulja sodelujejo vsi, saj 
je treba narezati velike količine čebule, česna in mesa, vse sestavine 
pa v kotlu zmeša in jim doda začimbe glavni kuhar Jože Žabkar. 

Medtem ko so se starejši zabavali ob dobri hrani in pijači ter 
glasbi, so se otroci igrali na igralih v parku ter nestrpno čakali, da 
se prižge veliki kres. Ko se je stemnilo, je ogenj zagorel in vzdušje je 
bilo še bolj pravljično. Okoli desete ure zvečer pa so organizatorji 
poskrbeli še za barvit ognjemet. 

Večer pred delavskim praznikom pa so se tradicionalnim kre-
sovanjem pridružili tudi Podpečani in prebivalci okoliških krajev. 
Prostovoljno gasilsko društvo Podpeč je namreč na Sv. Ani, kljub 
slabim vremenskim napovedim, pripravilo ogromen kres. Kot je 
pojasnil predsednik društva Primož Šuštaršič, so se še zjutraj odlo-
čali, ali bi celotno prireditev odpovedali ali ne. Popoldne, ko se je 
vreme močno izboljšalo, pa je odločitev padla, kres tudi letos bo! 
Čeprav so pričakovali le peščico obiskovalcev, se je v večernih urah 
na Sv. Ani zbralo kar lepo število ljudi, ki skupaj z gasilci ohranjajo 

tradicijo druženja ob gorečem kresu. Podpeški gasilci kres na Sv. 
Ani kurijo že najmanj deset let, sicer pa ta tradicija sega že ne-
kaj desetletij nazaj, ko so se na hribu zbrali vojaki in je igrala celo 
vojaška godba. Tokrat so se obiskovalci zadovoljili kar z glasbo iz 
zvočnikov, niso pa uživali le ob velikem kresu, ampak tudi v lepem 
razgledu na Ljubljansko barje. Ko se je stemnilo, je ogenj zagorel in 
vzdušje je bilo še bolj pravljično. Letos se je na Sv. Ani pod večerno 
nebo dvigoval okoli pet metrov visok kres, ognjeni zublji pa so švi-
gnili še kak meter više. 

Vesna Novak

Kdo bosta letošnji prvi kosec in grabljica  
Ljubljanskega barja? 

Ljubljansko barje naj bi bila »pljuča« ter neokrnjeni rezervni vodni 
vir širšega urbanega okolja. Vendar ugotavljamo, da je teh neokrnje-
nih barjanskih travnikov in čistih voda z značilno botaniko in živimi 
bitji vsako leto manj. S propadom malih kmetij se nekoč prostrane 
ekstenzivno vzdrževane travniške površine spreminjajo v intenzivno 
obdelana polja, ki se s kolobarjenjem v rotacijskem ciklusu s travno 
mešanico sicer vračajo, vendar nikoli več v obliki prvotnih habitatov. 
Vedno več je tudi gradbenih in drugih odpadnih nasipov.

Za to, kar danes na Barju še lahko občudujemo in nam zavida na-
ravovarstvena stroka Evrope, se lahko zahvalimo le našim prednikom, 
ki so znali navkljub težkim življenjskim pogojem, najti ravnotežje med 
naravo in potrebo do preživetja. 

Prav v ta namen in za ohranjanje kulturne dediščine se vsako leto 
v drugi barjanski občini organizira kulturno - etnološko prireditev, v 
kateri ima osnovno vlogo prav Medobčinsko tekmovanje koscev in 
grabljic za pokal Ljubljanskega barja.

Tekmovanje je razdeljeno na skupine in posameznike. Skupno se 
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torej pomeri 98 tekmovalcev iz občin Vrhnika, Borovnica, Brezovica, 
Log - Dragomer, Ig, Škofljica in Ljubljana. Od leta 2006 dalje so pre-
hodne pokale že prejeli kosci skupinsko iz občin Borovnica, Vrhnika, 
Log - Dragomer in Ljubljane, medtem ko so v tem obdobju zmagovale 
grabljice skupinsko iz občin Brezovica, Ig, Škofljica in Ljubljane. Pri 
koscih posamezno je leta 2006 in 2007 slavil Damjan Turšič iz Bo-
rovnice, medtem ko je leta 2008 in 2009 zmagoval Boštjan Brajovič 
iz Log - Dragomerja. Prehodni pokal pri grabljicah posamezno je bil 
podeljen v letu 2006 Nani Peršin iz občine Brezovica, v letu 2007 in 
2008 Veri Oblak iz Iga in v letu 2009 Lidiji Petkovšek iz Ljubljane.

Lani je prireditev zaradi neugodnih vremenskih razmer odpadla, 
zato vabimo vse, ki bi želeli ob širokem programu, brezplačno, na 
enem mestu spoznati osnovne kulturno - etnološke značilnosti sed-
mih barjanskih občin, da se prireditve, ki bo v vasi Vrbljene, dne 11. 
6. 2011, s pričetkom ob 12. uri, udeležite. Letošnji gostitelj in soor-
ganizator je občina Ig, s častnim pokroviteljem, županom Janezom 
Cimpermanom.

Prihodnje leto prevzema organizacijo občina Borovnica in v letu 
2013 občina Log - Dragomer. Tako bo prvi krog barjanskega dolgo-
ročnega ozaveščanja sklenjen in pričeli bomo z novim. Zahvaljujemo 
se vsem, ki so in bodo kakor koli pripomogli k nemoteni izvedbi, po 
vsebini bogatega in zahtevnega projekta. 

ZOLB

»Zdravilni avtobus«
Tako smo rekli avtobusu, ki nas je popeljal 

v tovarno zdravil, k zeliščarju in v toplice na 
blagodejno kopel. V avtobusu je dišalo, saj je 
bil poln Tulipanov in še za voznika smo našli 
prostor. Ne upoštevajte pripombe zlobnežev, 
ki namigujejo, da je dišalo po borovničevcu. 
Tudi test ekološke zavednosti smo uprizorili. 
Pri delitvi slastnih bonbonov so vsi do zadnje-
ga ovojni papir, v katerega so bili zaviti bonbo-
ni, oddali v predvideno posodo, tako da voz-
niku ni bilo treba pospravljati za nami. Bravo, upokojenci. Večino 
šolske mladine pridobitev te lastnosti še čaka. 

Po novem odseku dolenjske avtoceste smo zelo hitro prišli na 
cilj. Pri vodenem ogledu izdelovanja zdravil v tovarni Krka, ki je 
tajkuni še niso »demolirali«, smo opazili, da v mnogih oddelkih 
stroji delujejo, delavcev pa ni. Tako postane vprašljiva parola, 
da je človek naše največje bogastvo. Pred ogledom pridobitev 
zeliščarja smo se podprli s slastnimi štručkami s hrenovko, saj 
prazen žakelj ne stoji pokonci. Z grozo smo zvedeli, kakšne bo-
lezni nas lahko doletijo, toda brez skrbi, saj za vsako bolezen 
raste ustrezna rastlina. Morate jo pač spoznati in zato je koristen 
obisk pri zeliščarju. Namakanje v bazenih toplic ali ogled zgodo-

vinske Baze 20 je bil prijeten zaključek našega izleta. Ne, ne. Pri-
jeten zaključek je bila večerja v rustikalni kristalni dvorani hotela 
Kristal. No, celotnega potovanja ne bom podrobno predstavljal, 
saj mora v Barjanskem listu ostati še kaj prostora za reklame. 
Najboljše bo, če o izletu povprašate udeležence, kajti ti so naj-
bolj objektivni. 

Pravijo, da ni dobro s hudičem češnje zobati. Strinjam se. 
Zato vam obljubljam, da pri izletu, predvidenem za sredo, 8. ju-
nija, ko se bomo odpeljali v Goriška Brda na praznik češenj, ne bo 
v avtobusu nobenega hudiča, že zato ne, ker bomo obiskali tudi 
Sveto Goro. Bolj natančen program tega izleta bo objavljen na 
naši oglasni deski, člani društva pa ga bodo dobili tudi na dom. 
Že 9. junija pa se lahko udeležite vodenega ogleda in družabnega 
srečanja, ki ga prireja Mladinsko zdravilišče Rakitna, med 10. in 
11. uro, saj bodo imeli dan odprtih vrat. Izkoristite njihovo prija-
zno ponudbo, saj zdravilišče lahko obiščete tudi brez ključa. Še 
bolj pomemben bo dogodek ob 9. uri. Tedaj bo imela v prostorih 
zdravilišča predavanje Julija Pelc, univ. dipl. psih., na temo »Stari 
starši: cvet ali trn v peti?« Drage babice in dedki, če želite zvede-
ti, v katerega od omenjenih namigov spadate, se udeležite pre-
davanja. Poznejše reklamacije ne upoštevam. Zaradi priprav na 
predavanje v zdravilišču želijo, da jim javim število obiskovalcev. 
Zato zainteresirane prosim, da do 31. maja prijavijo udeležbo na 
telefon 031 339 590. Bonton zahteva, da ne pozabim na frazo: 
Hvala na razumevanju. 

Namesto da poslušate, kakšno tragikomedijo izvajajo naši po-
litiki s prerivanjem za dobičkonosne stolčke, ki prinašajo koristi 
tudi, ko ne sediš več na njih, raje poglejte na našo oglasno desko, 
da zveste, kaj lepega še lahko doživite v svojem življenju. Res je, 
da so se tudi organizatorji tečaja kotalkanja nenapovedano »pri-
štulili« na našo oglasno desko, saj se nauka, da bi prej povprašali 
za dovoljenje in tudi navedli organizatorja za svoj oglas, v šoli še 
niso učili. Svetujem jim, da ne zamudijo tako koristne učne ure. 
Seveda obstaja možnost, da so to uro »prešpricali« in so sedaj 
posledice vidne. Sicer bo njihovo obvestilo tudi nam, upokojen-
cem, prišlo prav, da ga lahko prenesemo svojim vnukom. Zato 
mislim, da njihovo dejanje le ni bil smrtni greh. 

Ostanite veseli in v nestrpnem pričakovanju naslednjega izle-
ta. 

 Toni Jurjec, 
predsednik D. U. Tulipan, Vnanje Gorice

 
Vrt Zahostnik je živahen skozi celo leto

V Vnanjih Goricah raste čudovit okrasni vrt, ki je v nedeljo, 22. maja, 
navdušil tudi domačine in vse obiskovalce, ki so se udeležili dneva odprtih 
vrat. Lastnik in oblikovalec vrta Milan Sterle je vrata svojega rastlinskega 
posestva odprl že ob desetih zjutraj, ker pa je bil dogodek najavljen v Bar-
janskem listu, je bilo obiskovalcev zelo veliko. V lepem sončnem vremenu 
so imeli Sterle in njegova strokovna vodiča Alenka Gorza in Samo Jereb 

 Izletniki društva Tulipan pred vhodom v tovarno Krka
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polne roke dela. Vsem obiskovalcem so ves dan neutrudno razlagali o 
bogastvu zasaditve in urejenosti tega okrasnega vrta. Dan odprtih vrat 
so pripravili predvsem zato, da seznanijo soobčane z različnimi možnost-
mi ureditve svojega okolja okrog doma v sožitju z naravo. Tako so tudi 
obiskovalci dobili številne koristne napotke, kako narediti vrt privlačen 
in prijeten.

Vrt Zahostnik, kakor se imenuje eden najbolj domiselnih in bogato 
zasajenih slovenskih vrtov, ima svoje korenine že dobrih 30 let nazaj. Vrt 
s hišo se razprostira na parceli, ki meri 23 arov. Rastline so izbrane tako, 
da je vrt pester od zgodnje pomladi do pozne jeseni. Vrtoljubec Sterle je 
najprej zasajenim okrasnim drevesom in grmovnicam premišljeno do-
dajal oblikovane vrtne grede, na njih pa zasajal razne, posebej izbrane 
trajnice. Z leti je bilo na vrtu vedno več sence in danes je pri Zahostniku 
ena najlepših slovenskih zbirk senčnih rastlin, v kateri kraljujejo hoste. V 
sončnem delu vrta od maja do konca julija cveti velika zbirka potonik, 
makov, perunik in maslenic, v jesenskem času pa svoj čar prispevajo 
okrasne trave, jesenske astre in številni javorji. Vrt Zahostnik je res lep 
skozi vse leto, že večkrat pa je bil predstavljen v različnih revijah in tele-
vizijskih oddajah. 

»Zanimivost tega vrta je, da ne raste nekje na samem, na obrobju, 
ampak sredi strnjenega naselja. Vrt je neposredno ob Podpeški cesti 
in primorski železnici, nasproti obračališča mestnega avtobusa. S ceste 
se lepote vrta ne vidi, saj je ograjen z ograjo ter drevesi in grmičevjem. 
Ko pa stopiš skozi vrtna vrata, se pred tabo odpre čisto nov svet, ki 
ima prav poseben čar ob sončnih zahodih,« je uvodoma dejala Alenka 
Gorza. 

Milan je na začetku najinega pogovora poudaril, da je plantofil – ra-
stlinoljub. Rastline umešča v vrt tako, da jih lahko opazuje, primerja in 
občuduje: »Vrt je zame del bivalnega prostora, v katerega umeščam in 
razporejam raznoliko rastlinje, s katerim si želim čim bolj približati divji 
naravi, navkljub načrtovani urejenosti v zasaditvi. Temeljni element v vrtu 
so torej rastline, vsi ostali vrtni dodatki služijo le poudarjanju raznolikosti 
in lepote rastlinskega.« Dodatkov je v vrtu kar nekaj, večji in manjši ribnik, 
poti, kamni, klopi, ptičje hišice in posebna kamnita skulptura, ki jo je Mi-
lan poimenoval Zahostnik ter predstavlja nezemeljsko bitje in simbolizira 
spokoj v vrtu. Njegova prva in največja ljubezen so perunike, ki krasijo 
tudi stanovanje. 

Pri vseh različnih rastlinskih vrstah je zanimivo, da Milan nima zele-
njavnega vrta. Meni namreč, da mora vrt predstavljati neko zaključeno 
celoto z eno vrsto rastlinja. Vrt je zanj kot velika dnevna soba, ki jo je tre-
ba vzdrževati, kositi travo, opleti grede, pobožati cvetove in liste. V njem 
počiva in razmišlja. 

Vesna Novak

Regijska štipendijska shema
Obveščamo vas, da je Regionalna razvojna agencija Ljubljanske 

urbane regije (RRA LUR), v okviru projekta Regijska štipendijska she-
ma, na spletni strani www.rralur.si objavila Javni poziv delodajalcem 
za vključitev v regijsko štipendijsko shemo ljubljanske urbane regije 
2011/2012.

Osnovni cilj štipendijske sheme, ki se izvaja poenoteno po vsej Slo-
veniji z nosilci, Regionalnimi razvojnimi agencijami, je spodbujanje 
kadrovskega štipendiranja ter povezovanje gospodarskih potreb in iz-
obraževalne sfere. Štipendije se tako podeljujejo za konkretna delovna 
mesta, prioritetno za razvojne potrebe in perspektivne poklice v regiji. 

V kolikor boste v prihodnje imeli potrebe po novih kadrih, vas 
vljudno vabimo, da se vključite v regijsko štipendijsko shemo za leto 
2011/2012. Prijavite se z vlogo na javni poziv. Rok za oddajo vlog na 
RRA LUR, po pošti ali osebno, je 30. 6. 2011.

Vključitev v regijsko štipendijsko shemo omogoča 50 % sofinanci-
ranje štipendiranja delodajalcem iz ljubljanske regije, ki so

- pravne osebe zasebnega prava,
- fizične osebe ali 
- pravne osebe javnega prava,
s sedežem, poslovno enoto ali prebivališčem na območju ene od 

26 občin Ljubljanske urbane regije. 
Glede na način financiranja je štipendija sestavljena iz dveh delov: 

1. del: iz Javnega sklada RS za razvoj kadrov in štipendije zagotavlja 
RRA LUR v znesku 50 % dodeljene štipendije (vendar največ v višini 30 
% minimalne plače). 

2. del: preostalo polovico štipendije zagotavljajo delodajalci, pri 
katerih se bodo štipendisti zaposlili za čas trajanja prejemanja štipen-
dije. Delež delodajalcev je lahko tudi nižji, v kolikor dodatno sofinanci-
ranje štipendiranja zagotovijo tudi posamezne občine.

Osnovna višina štipendije znaša 15 % minimalne plače za dijake ter 
28 % minimalne plače za študente. Štipendisti so upravičeni do dodat-
kov za šolski uspeh ter kritje stroškov prevoza oziroma bivanja izven 
kraja prebivališča. Povprečna štipendija v letu 2010/11 znaša 280 EUR, 
višina najvišje štipendije za dijake je 250 EUR, za študente pa 420 EUR.

Vsi zainteresirani delodajalci s sedežem ali poslovno enoto v Lju-
bljanski urbani regiji se prijavijo na javni poziv z dokumentacijo, ki je 
dostopna na spletni strani RRA LUR, www.rralur.si.

Na osnovi potreb po kadrih, ki jih bodo podali delodajalci v prija-
vi na javni poziv, bo RRA LUR v začetku septembra objavila razpis za 
štipendije.

Projekt Regijske štipendijske sheme Ljubljanske urbane regije je so-
financiran iz sredstev Evropske unije, in sicer iz Evropskega socialnega 
sklada.
Kontaktni osebi: 
mag. Liljana Drevenšek 
liljana.drevensek@ljubljana.si 
Tel: 01 306 19 04 
Matija Ukmar 
matija.ukmar@ljubljana.si 
Tel: 01 306 19 05 

RRA LUR
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Izleti PD Podpeč - Preserje
Izlet na Ratitovec (1642 m) in Soriško planino

PD Podpeč - Preserje vabi vse člane v nedeljo, 5. 6. 2011, 
na Ratitovec in Soriško planino. Odhod je v nedeljo, ob 7. uri, 
izpred OŠ Preserje, ustavili se bomo tudi v Kamniku, Podpeči, 
Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. 

Z avtobusom se bomo popeljali skozi Ljubljano do Škof je 
Loke in nato po Selški dolini do vasice Prtovč. Od tam se bomo 
odpravili proti vrhu Ratitovca. Hoje bo približno uro in pol. Na 
vrhu bo v Krekovi koči krajši počitek. Po počitku se bomo od-
pravili proti Soriški planini, do tja bomo potrebovali približno 
tri ure. Na Soriški planini bo počitek z možnostjo toplega obro-
ka. Povratek je predviden ob 18. uri. Cena izleta je 15,00 EUR. 
Rok za prijave je do četrtka, 2. 6. 2011.
Izlet bo vodil planinski vodnik Marko Goršič.
Izlet na Pršivec (1761 m)

V nedeljo, 12. 6. 2011, gremo na Pršivec. Odhod je v nedeljo, 
ob 6. uri, izpred OŠ Preserje, ustavili se bomo tudi v Kamniku, 
Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. Peljali se 
bomo do Stare Fužine in na planino Vogar. Od tu bomo nada-
ljevali našo pot do vrha Pršivca. Hoje je približno dve uri in pol. 
S Pršivca se bomo nato mimo planine Viševnik in planine Jezero 
spustili na Vogar in nato v Staro Fužino (približno 4 ure hoje). 
Povratek je predviden po 19. uri. 

Cena izleta je 15,00 EUR. Rok za prijave je četrtek, 9. 6. 2011. 
Izlet bo vodil planinski vodnik Marko Goršič.
Izlet za veterane v Dražgoše in na Vodiško planino

Veterani se bomo v sredo, 1. 6. 2011, odpravili v Dražgoše in 
na Vodiško planino.

Odhod posebnega avtobusa v sredo zjutraj je ob 7. uri, iz 
Preserja, ustavili pa se bomo tudi v Kamniku pod Krimom, Pod-
peči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici.

Z avtobusom se bomo popeljali mimo Ljubljane, skozi Ško-
f jo Loko do Dražgoš. Od tu bomo nadaljevali peš do Vodiške 
Planine. Na Vodiški planini bo v koči krajši počitek (možnost 
toplega obroka). Po počitku se bomo spustili v Kropo, kjer bo 
naš končni cilj. Pot ni naporna, ker ne bomo premagovali velikih 
višinskih razlik, je pa zelo zanimiva zaradi prelepih gozdov Jelo-
vice. Skupno bo približno 4 – 5 ur hoje. Domov se bomo vrnili 
predvidoma ob 18. uri. Cena izleta je 15,00 EUR. Rok za prijave 
je do ponedeljka, 30. 5. 2011. Izlet bo vodil planinski vodnik 
Marko Goršič.

Prijave za vse tri izlete zbira Marko Goršič, tel. 3631 175 ali 
041 795 006, v večernih urah.

PD Podpeč - Preserje

Planinsko društvo Podpeč - Preserje v spomin na 
Franca Mlinarja prireja 

6. MLINARJEV POHOD,

ki bo v soboto, 18. junija 2011. Ob 10. uri bo prijateljsko sreča-
nje pri planinskem domu, v spomin na našega prijatelja. Hkrati s 
pohodom bo na Krimu potekala tudi celodnevna akcija Pivovarne 
Laško, pod imenom Zlatorogova transferzala ponosa. Prireditev 
bo celodnevna. Igral bo ansambel in poskrbljeno bo za zabavo, 
hrano in pijačo. Pohod in srečanje bosta ob vsakem vremenu. In-
formacije na tel. 041 795 006 ali 3631 175 (Goršič). Izhodišče za 
spominski pohod na Krim: Preserje – parkirišče pod sv. Ano ob 7. 
uri. 

 UO PD Podpeč - Preserje 

HIT POLETJA
TOPLOTNE 

ČRPALKE IN 
SOLARNI 
PAKETI
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Jurjevanje 2011 sredi Ljubljanskega barja
Na Jurjevo, 24. aprila, so že naši predniki postregli svojim ko-

njem in drugim živalim blagoslovljeno sol. To tradicijo ohranja-
mo v Podpeči in nanjo povabimo furmane iz vsaj sedmih župnij. 
Zaradi vremena in ker je bila letos Velika noč na Jurjevo, dan prej 
pa žegnanje velikonočnih dobrot, smo Jurjevanje prestavili na dr-
žavni praznik, 27. aprila. 

Na Jurjevo je manj tovrstnih blagoslovov tudi zato, ker spo-
mladi živali praviloma pričakujejo mladiče, zato je njihovo število 
nekoliko manjše. Vendar pa blagoslov doseže vse živali in tudi nji-
hove skrbnike doma. Potrebna sta le dober namen in pripravlje-
nost na medsebojno pomoč. 

Blagoslov je dal g. Marko Košir, župnik domače Župnije Pre-
serje. Požegnan kruh in sol je razdelila ga. Katarina Kršinar, pred-
sednica Športno kulturno turističnega društva Lokvanj. Članice 

in člani društva pa so konjenikom razdelili sendviče in pijačo. V 
ŠKTD Lokvanj so pripravili spominske značke, ki jih je vsakemu 
udeležencu s konjem razdelil g. Srečko Pristavec, ustanovni član 
in vodja furmanske sekcije. 

Po obredu je stekel spontan pogovor, ki je potrdil odločitev, 
da bo Jurjevanje tudi drugo leto. 

Napisala in slikala
Tatjana Kušar

Obvestilo iz KGZ
Vnos zbirnih vlog (subvencije) za leto 2011 

V letu 2011 je vnos potekal od 1. marca do 6. maja. Za vse za-
mudnike je vnos še vedno možen do konca maja, vendar se za vsak 
dan zamude odbije 1 %.

Junija je rok za vlaganje zahtevkov za dodatno plačilo za ek-
stenzivno rejo ženskih govedi (bivše krave dojilje) in zahtevke za 
posebno premijo za bike in vole. Vse vlagatelje prosimo, da s seboj 
prinesejo številko živali (bika ali krave), za katero bodo vlagali zah-
tevek. Zahtevke bomo sprejemali v času uradnih ur, to sta ponede-
ljek in sreda, od 8.00 do 12.00, ostale dni po dogovoru, na telefon 
750 20 09 ali 750 20 08.

 Izpostava Vrhnika - Podpeč

Krajinski park Ljubljansko barje v aprilu in maju
Devetega aprila smo gostili strokovno ekskurzijo »Jezerci na 

obrobju Ljubljanskega barja«, ki jo je organiziral Zavod za pre-
ventivno arheologijo. V sklopu ekskurzije so si obiskovalci lahko 
ogledali razstavo o Jezercih na suhem, arheološko območje Sv. 
Lovrenca in se povzpeli na Sv. Ano, od koder je čudovit razgled 
na ravnice Ljubljanskega barja. Kot kažejo najnovejša arheološka 
dognanja, gre za starodavno kulturo, ki je na območju Ljubljan-
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skega barja živela približno istočasno kot bolj znameniti koliščar-
ji, le da so bili manj vezani na vodo in bolj na suho obrobje bar-
janskega jezera.

Mobilna razstava o Ljubljanskem barju se je preselila v Krajinski 
park Kolpa, kjer so jo obiskovalci lahko občudovali med prvomaj-
skimi prazniki, na ogled pa je bila do 25. 5. 2011. 

Pripravili smo programe nekaj turističnih izletov po KP Ljubljan-
sko barje, ki smo jih v maju pričeli tržiti. Gre za nekajurne, vodene 
izlete po Barju, s poudarkom na trajnostnih oblikah mobilnosti 
(dostop peš ali s kolesom). Programi so predvsem namenjeni sku-
pinam upokojencev, šolarjev in drugim že oblikovanim skupinam. 

Svojo turistično ponudbo dobro tržijo v Regijskem parku Ško-
cjanske jame, kjer smo se udeležili otvoritve prenovljenega dela 
poti v Škocjanskih jamah. Direktorica KP Ljubljansko barje Bar-
bara Zupanc pa je bila na obisku pri ljubljanskem županu Zoranu 
Jankoviću, s katerim se je dogovorila za sodelovanje med parkom 
in Mestno občino Ljubljana.

V maju smo imeli sejo strokovnega sveta zavoda, gostili smo 
mednarodno konferenco Vital landscapes, skupaj s TD barje smo 
pripravili 7. tradicionalni pohod, gostili pa smo tudi tradicionalno 
srečanje naravnih parkov.

Projekt Vital landscapes se posveča varovanju srednjeevropske 
kulturne krajine, s podporo trajnostnemu razvoju regij in krajin 
ter z močnejšim povezovanjem varstva narave z družbeno - eko-
nomskim razvojem. Glavni cilj projekta je razviti nove inovativne 
tehnike sodelovanja in prostorske vizualizacije ter tako prispevati k 
trajnostnem razvoju edinstvenih kulturnih krajin srednjeevropske-
ga prostora. 

Na konferenci, 11. 5., so bila v okviru mednarodne konferen-
ce predstavljena nova orodja za trajnostni krajinski razvoj. Svoje 
goste iz partnerskih evropskih držav smo spoznali s parkom in jih 
popeljali na ogled Ljubljanskega barja.

Tradicionalni, že sedmi pohod po Ljubljanskem barju je bil 21. 
maja, Krajinski park Ljubljansko barje pa ga je organiziral skupaj 
s TD Barje. Trasa pohoda, dolgega dobrih 12 kilometrov, je po-
hodnike popeljala od Notranjih Goric, ob stari in novi strugi Lju-
bljanice, do Kostanjevice in Malega Placa. Pohod se je zaključil v 
Športnem parku Bevke, kjer so se pohodniki okrepčali z enolonč-
nico. Med postanki so lokalni vodniki pohodnikom predstavljali 
posebnosti in značilnosti Ljubljanskega barja. 

23. 5. 2011 smo skupaj z Ministrstvom za okolje in prostor ob 
tradicionalnem vseslovenskem srečanju naravnih parkov, poleg di-
rektorjev parkov, gostili tudi ministra za okolje in prostor, ki je bil 
slavnostni govornik, zatem pa smo si delček Ljubljanskega barja 
ogledali še na kolesu. 

Kot zanimivost naj omenimo še izid serije znamk Barjanskih ra-
stlin, znamko z Vrhniškim pirhom in znamko kartuzijanskega sa-
mostana v Bistri. 

Krajinski park Ljubljansko barje

Maj, mesec odgovorne ljubezni in vzgoje 2011
Ste že kdaj pomislili, zakaj je 15. maj svetovni dan družine, 

zakaj smo 25. maja praznovali dan mladosti ali pa zakaj Cerkev 
posveča cel mesec maj materi Mariji? Zagotovo zato, ker sta dru-
žinska vzgoja za življenje in odgovorna mladost pomemben te-
melj vsem nam skupne prihodnosti. Ker pa se za vsak drug poklic 
učimo več let, za »šolo življenja« pa smo prepuščeni sami sebi in 
okolju, v katerem živimo in delamo, v »Projektu prenove naselij 
in izboljšanja zaupanja«, to vrednoto poudarjamo v maju že 20. 
leto. V času sprememb, ki zadevajo praktično vse družinske člane, 
je odgovorna vzgoja še toliko bolj potrebna in pomembna. Po-
dobno dragoceno pa je seveda tudi sodelovanje med vsemi sosedi 
v vsaki soseščini.

Z 2. seje UO - najprej smo po predelih razdelili sezname član-
stva in nalepke ter članske kartice in potrdili stroške za tekoče 

delo in projekte, med katerimi sta tudi državna, Slovenija kolesari 
2011 in Doživite Slovenijo 2011, kar je plod veliko vloženega dela, 
znanja in časa, zato je bila zaslužnim izrečena pohvala. Uspešno 
smo izpeljali vse načrtovano in uspeli na državnem razpisu. 

Delovno srečanje, 28. 5., od 14. ure dalje, na Jezeru - zadnjo 
soboto v maju bo od 14. ure dalje, pri brunarici na Jezeru delovno 
srečanje ŠKTD Lokvanj. Vabljeni vsi, da kot člani ali simpatizerji 
društva povečamo prepoznavnost in še izboljšamo varnost biva-
nja v domačem kraju. Ob tej priložnosti bo možnost včlanjevanja 
(8 EUR) in naročanja na Lipov list (5 EUR poštnine). Še posebej 
vabljene in vabljeni kosci in grabljice, saj bo 11. 6., v Vrbljenju, 
5. srečanje koscev in grabljic, da se dogovorimo vse potrebno in 
naročimo bloke. Minka Veršič, ki je članica državne reprezentan-
ce, pa nas obvešča, da bo letos evropsko tekmovanje v Sloveniji.

Pobuda za oživitev varnih bližnjic skozi naselja - ponovno da-
jemo pobudo za odprtje več varnih bližnjic med in skozi naša na-
selja, po javnih in zasebnih površinah. Za skupno namenske povr-
šine bomo preverili status in še naprej urejali služnostna soglasja, 
sorazmerno s pridobljeno potrebno podporo. Te varne, stranske, 
intervencijske poti in površine bomo tudi v prihodnje označevali 
z zeleno rumenimi markacijami. Izdelan pa je tudi specialni lijak 
za traktorsko prikolico, za posipanje približno 1 m širokih peš in 
kolesarskih poti. 

Obnova klopi in izravnava terena - obnovo klopi je prevzel 
Marjan Mravlje. Pri tem pričakuje pomoč domačinov, saj naj bi 
vsak skrbel za stanje zadev v svojem kraju. Vsak v svojem kraju 
tudi išče sponzorje za pomoč v katerikoli obliki. Marjan pa nudi 
tudi nasipni material, potrebno je le preskrbeti prevoz. O tem 
je obveščen tudi, ključar na Jezeru. Podprta pa je tudi pobuda, 
da se iz občinskega lesa naredijo nove klopi na za to primernih 
lokacijah.

Slovenija kolesari 2011 - sredi maja je bilo v okviru tega pro-
jekta organizirano še drugo kolesarjenje po Ašičevih poteh. To-
krat je bila nosilec Ljubljanska kolesarska mreža, traso pa smo 
predlagali mi. V ta projekt smo uvedli pomembno novost, ne le 
enkratno, pač pa stalno priložnost za aktivnosti, kar je izposta-
vljeno tudi v nacionalnih medijih. 

Nova maša - slovesnost, ki bo 3. 7., v Preserju, je lahko za vse 
nas dar in velika priložnost, da okrepimo vse pozitivne dejavnike. 
K sodelovanju smo povabljeni vsi in še posebej naš kočijaž, ki bo 
peljal novomašnika in njegove starše. Povabljene tudi narodne ter 
noše koscev in grabljic.

Naj nam torej vzgoja za življenje tudi v bodoče prinaša več 
varnosti in vsem zdravo starost!

Drago Stanovnik

Zavetišče Gmajnice tudi za Brezovico
Zapuščene živali, najdene na območju občine Brezovica, boste po-

slej lahko namesto v zavetišče Horjul, odpeljali v ljubljansko zavetišče 
Gmajnice. Konec aprila je namreč brezoviški župan Metod Ropret z di-
rektorico ljubljanskega živalskega vrta Zdenko Barbaro Ban Fischinger 
podpisal dvoletno pogodbo o opravljanju nalog imetnika zavetišča. 

Živalski vrt je lastnik ljubljanskega zavetišča za zapuščene živali, kjer 
bodo poslej začasno bivali tudi psi in mačke, najdeni na območju ob-
čine Brezovica. Župan Ropret je pojasnil: »Za ta korak smo se odločili, 
ker je ljubljansko zavetišče bliže, ker bomo s to pogodbo zagotovo zni-
žali stroške in ker bi lahko v prihodnosti prostore v zavetišču nadgradili 
tako, da bi tam pridobili svoje kapacitete.« 

Na slavnostnem podpisu pogodbe je Ropret dejal, da je to nalogo 
do sedaj opravljalo zavetišče Horjul, ker pa z njihovim delom na občini 
niso bili zadovoljni, so dali pobudo, da bi pri reševanju problemati-
ke zapuščenih živali sodelovali z Gmajnicami. Zavetišče se nahaja ob 
občini in je najbližje njenim prebivalcem in tudi živalim, ki ne poznajo 
občinskih meja. »Do sedaj se zavetišče Gmajnice ni odpiralo navzven, 
ker je bilo zgrajeno s sredstvi in za potrebe Mestne občine Ljubljana. 
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Prodaja novih vozil: 01/20 00 550, prodaja rabljenih vozil:  

01/20 00 560, servis: 01/20 00 570. E-mail: info@malgaj.com

OdPrTO Od POn. dO PET. Od 8:00 dO 19.00,  

sOb. Od 8.00 dO 13.00, nEd. zaPrTO

POIŠČITE NAJBOLJŠO 
PONUDBO V MESTU!

MODUS S KLIMO

9.490 E
že za

CLIO S KLIMO

8.990 E
že za

MEGANE BERLINE 
COLOR EDITION Z 
BOGATO OPREMO

14.390 E
že za

BOGATO OPREMLJENI 
CLIO STORIA VOYAGE

7.990 E
že za

*Ob naKUPU KaTErEGaKOLI nOVEGa VOzILa  
Iz zaLOGE dO KOnCa MaJa 2011.

MOdUs: Poraba pri mešanem ciklu: 4,5-7,6 l/100 km. Emisije CO2: 109-185 g/km; CLIO: Poraba pri mešanem ciklu: 4,0-8,2 l/100 km. Emisije CO2: 106-190 g/km; 
CLIO sTOrIa: Poraba pri mešanem ciklu: 5,9 l/100 km. Emisije CO2: 133 g/km. MEGanE bErLInE COLOr: Poraba pri mešanem ciklu: 4,1-7,1 l/100 km. Emisije CO2: 106-190 g/km. slike so simbolne.

Zaradi odličnega in prijateljskega sodelovanja z občino Brezovica, smo 
se odločili, da naredimo izjemo. Pogodbo smo podpisali za dve leti. 
V tem času pa pričakujemo, da bomo zgradili novo zavetišče z večjo 
kapaciteto, ki bo zgrajeno na novih strokovnih temeljih in bo dosegalo 
vse najvišje evropske standarde. V ta projekt pa bi javni zavod in ob-
čina šli z zainteresiranimi obrobnimi občinami s solastništvom. Tako 
bi Gmajnice lahko postale regijsko zavetišče,« je pojasnila direktorica 
Fischingerjeva.

Ljubljansko zavetišče bo od sedaj naprej sprejemalo vse živali, tako 
zapuščene kot tudi tiste živali, ki jih ljudje zaradi različnih razlogov ne 
morejo več imeti. »V zavetišču bomo pripeljanim živalim najprej nudili 
vso veterinarsko oskrbo, potem pa jim poiskali nov dom. Sprejemamo 
pse in mačke, področje našega dela so tudi prostoživeče mačke, spre-
jemamo pa tudi zapuščene mladiče. Pri iskanju novih lastnikov smo 

zelo uspešni, saj smo do sedaj oddali prav vse kužke in muce. Evtanazij 
je pri nas zelo malo. Evtanazija je sprejemljiva le v primeru veterinar-
skih problemov, v primeru hudo bolnih ali ranjenih živali. Nikoli pa 
evtanazija ni bila opravljena, ker žival ne bi našla novega doma,« je še 
pojasnila Fischingerjeva.

Podpis pogodbe so s svojim simpatičnim nastopom popestrili 
otroci iz brezoviškega vrtca, ki so skupaj z vzgojiteljicami zapeli pesmice 
o kužkih in muckih. Tako so vse navzoče pozvali, da poskrbimo za šti-
rinožne prijatelje in v primeru, da najdemo izgubljeno žival, pokličemo 
na telefonsko številko: (01) 256 02 79.

Vesna Novak

Izvajanje mednarodnega projekta Vital Land-
scapes 

Z letošnjim letom se v Sloveniji, konkretno na območju Ljubljan-
skega barja, intenzivirajo dejavnosti mednarodnega projekta Vital 
Landscapes. Od maja do oktobra bo organiziranih več dogodkov, na-
menjenih razvoju dejavnosti in storitev, ki podpirajo varstvo in razvoj 
krajine Ljubljanskega barja. Namen projekta je na območju te izjemne 
krajine iskati razvojne priložnosti, ki so izvorno povezane s krajinskimi 
značilnostmi in naravnimi vrednotami območja in lahko zato prispeva-
jo k dolgoročno vzdržni rabi prostora. 

Projekt Vital landscapes/Vitalne krajine je nastal na pobudo osmih 
projektnih partnerjev iz sedmih držav centralno evropske regije, s sku-
pnim ciljem spodbuditi trajnostni razvoj na območjih kulturne krajine v 
srednji in vzhodni Evropi. Projekt, ki bo trajal do marca 2013, v večjem 
deležu financira Evropski sklad za regionalni razvoj (ESRR) v okviru 
programa Centralna Evropa (www.central2013.eu). Slovenski projektni 
partner, LUZ, d.d., pri izvajanju projekta sodeluje s Krajinskim parkom 
Ljubljansko barje (KP LB), Regionalno razvojno agencijo Ljubljanske ur-
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ZAHVALA
Možu, očetu in dediju v slovo
MARKO KRAJAČIČ

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, sodelavcem in znan-
cem, ki ste nam izrazili svoje sožalje, darovali sveče in ga pospremili na nje-
govo zadnjo pot. Zahvala tudi g. župniku za poslovilni obred, pogrebni službi 
Žale, Društvu upokojencev in Krajevnemu uradu Notranje Gorice. 

Vsi njegovi najbližji, žena Nežka in sin Dušan z družino

Ničesar ni, da v tem ne bil bi Ti, 
so le oblike Tvojega smehljaja, 
in vsaka stvar o Tebi govori, 
Ti ostajaš... 
(J. Košir)

ZAHVALA
V 44. letu nas je za vedno 
zapustil zlati mož, očka, 

sin in brat
DR. MARKO JAKOMIN

iz Brezovice 
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so našega dragega Marka pospremili na 
zadnjo pot. Hvala vsem, ki ste darovali za svete maše, cvetje, sveče in nam 
nesebično pomagali. Posebna zahvala gospodu župniku za opravljeno po-
grebno svečanost, govornikom ter pevcem in pogrebni službi.

Njegova družina

Srce tvoje je zastalo,
Zvon v slovo ti je zapel.
Misel nate pa ostaja,
Spomin za vedno bo živel.

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot 

je sklenila naša
ANTONIJA ŽABKAR

24. 12. 1924 – 26. 4. 2011
Notranje Gorice

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, ki ste 
nam izrazili sožalje, darovali sveče, cvetje in maše ter jo pospremili na njeno 
zadnjo pot. Zahvaljujemo se vsem v ZD Vnanje Gorice – asistent mag. Danici 
Rotar Pavlič in UKC – Kirurška klinika KO za nevrokirurgijo, pogrebni službi 
Pieta in pevcem in gospodu župniku za lepo opravljen obred. 

Vsi njeni

bane regije (RRA LUR), Turizmom Ljubljana in Ministrstvom za okolje 
in prostor, Ministrstvom za Kulturo, Ministrstvom za kmetijstvo, goz-
darstvo in prehrano. 

Cilj projekta je ohranjanje kakovosti kulturne krajine v luči spoštova-
nja naravne in kulturne dediščine, ob sočasnem upoštevanja razvojnih 
potencialov. Konkretno na Ljubljanskem barju pa je cilj iskanje možno-
sti za razvoj novih, okolju prijaznih kreativnih dejavnosti in produktov. 
Inovativni, lokalno pridelani ali predelani produkti bodo nastali v okviru 
serije petih različnih delavnic, izvedenih z zainteresiranimi lokalnimi dele-
žniki. Delavnice bodo povezane z različnimi pomembnimi plastmi okolja 
Ljubljanskega barja, ki skupaj tvorijo posebnost in kakovost tega obmo-
čja. Produkti z delavnic bodo pomemben nosilec sporočila o izjemnosti 
okolja, v katerem bodo nastali in tudi spodbuda za iskanje čisto novih 
razvojnih priložnosti na Ljubljanskem barju in morda celo tudi v drugih 
podobnih izjemnih krajinah Slovenije. V času projekta se bodo sodelujoči 
na območju Ljubljanskega barja ukvarjali tudi s poenotenjem in poveza-
nostjo lokalnih produktov, kot osnovo za razvoj prostorsko zaokrožene 
blagovne znamke. 

Razvoju projekta je možno slediti preko spletne strani (www.vital-
landscapes.eu) in novic projekta, ki izhajajo v slovenskem in angleškem 
jeziku. 
Kontaktni osebi:
Urška Kranjc, telefon: +386 (0)1 360 24 96, 
e-mail: urska.kranjc@luz.si
mag. Maja Simoneti, telefon: +386 (0)1 360 24 27, 
e-mail: maja.simoneti@luz.si

V okviru projekta je za letos že napovedanih več dogodkov:
- 10. maj: delovno srečanje z nemškimi, avstrijskimi in madžarskimi 
projektnimi partnerji; 
- 11. maj: javna predstavitev projekta in tiskovna konferenca z ekskurzi-
jo po območju Ljubljanskega barja;
- julij, avgust, september: organizacija petih delavnic, usmerjenih k 
razvijanju lokalnih produktov, povezanih z različnimi dejavnostmi: pri-
delava in predelava hrane, zelišč, življenje z vodo, možnosti za razvoj 
rekreacijske infrastrukture, etnološka in umetnostna aktualna praksa 
ipd.;
- 22., 23. september: mednarodna konferenca, z gosti iz tujine, pred-
stavitev izvedenih dejavnosti projekta, mednarodne delavnice, organi-
ziran izlet po Ljubljanskem barju in podobno.

RRA LUR

Ločeno zbiranje odpadkov za vsa gospodinjstva?
Občina Brezovica ima že precej ekoloških otokov, kjer lahko ločuje-

mo odpadke, vendar pa se je izkazalo, da je pri ločevanju stekla precej 
manj kot papirja in plastike. Občina Brezovica je zato s podjetjem Sna-
ga opravila prve informativne pogovore, na podlagi katerih bi vsa go-
spodinjstva, poleg zabojnika za nekoristne in biološke odpadke, dobila 
še dva dodatna zabojnika, rumenega, v katerega bi odlagali plastiko ter 
modrega za papir. Steklo naj bi še vedno ločevali na ekoloških otokih.

Če bo šlo vse po načrtih, naj bi na tovrsten način zbiranja odpadkov 
prešli s 1. septembrom. 

Orion

Elektronska najava vlakov tudi na Brezovici 
V začetku maja so na železniški postaji Brezovica uvedli elek-

tronsko najavo vlakov. Glas prometnika je zamenjal posneti žen-
ski glas. S tem se počasi začenja zapiranje še zadnje postaje med 
Ljubljano in Logatcem in s tem popolna avtomatizacija prometa 
na tem odseku. Obenem pa se končuje tudi približno 110-le-
tna obljudenost železniške postaje na Brezovici s prometnim 
osebjem. V postajnem poslopju bodo tako kot doslej stanovali 
uslužbenci Slovenskih železnic. Elektronsko najavo sta pred ča-
som že dobili postaji v Notranjih Goricah in Preserju, ki sta prav 
tako že zaprli svoja vrata. Na občini Brezovica upajo, da bodo 
Slovenske železnice kljub zaprtju postajališč, potnikom vsaj v 
zimskem času zagotovile čakalnico in sanitarije.

Orion



Ustanovitelj: Občina Brezovica, W Izdajatelj: Mediaval d.o.o. W Odgovorna urednica: Mojca Pušlar W Oblikovanje in tisk TISKARNA 
PREMIERE d.o.o. W Naklada: 4.000 izvodov W Uredništvo dobite na telefon 041 200 600 (vsak delavnik od 9. do 16. ure), pišete nam 
lahko na naslov Barjanski list, p.p. 17, 1351 Brezovica, prispevke pa nam lahko pošiljate na elektronski naslov barjanskilist@brezovica.si. 
Dolžina posameznih prispevkov je omejena na 3000 znakov s presledki. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja predolgih prispevkov.

BARJANSKI

KOLEDAR 
28.5. 7:30 Izlet po Ljubljanskem barju        Iz Prevalja
28.5.  14:00 Delovno srečanje ŠKTD Lokvanj        Brunarica Jezero
28.5. 20:00 Gasilska veselica PGD Vnanje gorice        Vnanje Gorice
29.5. 10:00 Tek na Krim        Iz Podpeči
31.5. 19:00 Predavanje na temo železniških prehodov v občini     Modra dvorana
1.6. 7:00 Izlet za veterane v Dražgoše in na Vodiško planino (prijave na 041 795 006, Marko Goršič) Z Brezovice
1.6. 19:00 Predavanje na temo železniških prehodov v občini     POŠ Notranje Gorice
4.6. 20:00 Gasilska veselica PGD Preserje z ansamblom Akordi     Preserje
5.6. 7:00 Izlet na Ratitovec (prijave na 041 795 006, Marko Goršič)    Z Brezovice
11.6. 20:00 Marlizzshow        KD Vnanje Gorice
11.6. 10:00 Odbojka na mivki za najmlajše (U-13)      ŠP Jama
11.6. 12:00 Medobčinsko tekmovanje koscev in grabljic za pokal Ljubljanskega barja    Vrbljene
12.6. 6:00 Izlet na Pršivec (prijave na 041 795 006, Marko Goršič)     Z Brezovice
12.6. 18:00 Marlizzshow        KD Vnanje Gorice
15.6. 20:00 Kulturni program v počastitev 300. obletnice Župnije Preserje     KD Podpeč
18.6. 10:00 6. Mlinarjev pohod na Krim        Izpod Sv. Ane
19.6. 17:00 Slovesna sveta maša ob 300. obletnici Župnije Preserje     Preserje
19.6. 10:00  Argonavtski maraton         ŠP Vrhnika
16.6. 19:30 Knjižni klub – Brezdomka v Parizu       Knjižnica Brezovica

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771

Uradne ure: ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00

Avtohiša Klemenčič, Hacetova ulica 1, Ljubljana
Tel.: 01/24 44 800, prodaja@ah-klemencic.si, www.ah-klemencic.si
Delovni čas: ponedeljek - petek: 7:00 - 18:00, sobota 8:00 - 12:00


